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ACTUALITAT P5El POUM es dota d’una comissió per vetllar pels edificis catalogats

Repunt d’accidents de BTT

DEL 18 AL 24 DE JULIOL DE 2014 

Setmanari d’informació local

La I Cursa 
Salamandra 
va tenir 80 
inscrits
ESPORTS P13

 Cinc ciclistes s’han accidentat aquest cap de setmana 
passat a camins de muntanya fent els descensos

L’Ajuntament fa una crida a tots els ciclistes per tal que extremin 
les mesures de seguretat a l’hora de circular pels camins del terme

ACTUALITAT P3

Els 27 establiments que han 
participat en la primera edició han 
comercialitzat 13.500 tapes en els 

onze dies que ha durat l’activitat 
gastronòmica
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Carles-Tolrà
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El primer 
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Prudència a 
Can Cadafalc

 Cristina Domene

L’Ajuntament fa una crida a tots els 
ciclistes per tal que extremin les me-
sures de seguretat a l’hora de circu-
lar pels camins del terme munici-
pal. L’alerta es fa després que s’hagi 
produït un repunt del nombre d’ac-
cidents d’aquest col·lectiu, en espe-
cial al camí de Can Cadafalc.“Hem 
de demanar molta prudència per-
què aquest cap de setmana hi ha 
hagut cinc accidents de ciclistes, 
han caigut sols, sense topar amb 
ningú. Estem preocupats per la si-
tuació que s’està donant darrera-
ment”, va explicar el regidor de Se-
guretat Ciutadana, Pepe Leiva. De 
fet, un dels ciclistes va haver de ser 
traslladat a la Vall d’Hebron en he-
licòpter en estat greu amb trauma-
tisme facial i cranial. 

  Senyal de limitació de velocitat a 30km/h  al camí de Can Cadafalc. || aj. CaSTELLar

Cinc ciclistes van patir accidents el cap de setmana 
passat a camins de muntanya de Castellar

Programari lliure per al web municipal
 C. D.

Des de dimarts, 15 de juliol, tots els 
ciutadans que hagin accedit al por-
tal municipal www.castellarvalles.cat 
hauran pogut observar una nova ver-
sió del web. La pàgina, a més d’inclou-
re algunes novetats en contingut, es 
mostra amb una aparença més visu-
al on les imatges tenen més protago-
nisme. “L’objectiu de l’actualització 
era millorar l’accessibilitat i fer-la 
més visual, amb la possibilitat d’in-
troduir vídeos, imatges més grans 
i la interacció amb les xarxes soci-
als. Una pàgina molt més viva”, ha 

prendre consciència dels perills 
d’arribar a segons quines veloci-
tats en unes pistes on també hi 
circulen un bon nombre de via-
nants i vehicles motoritzats”.

En relació a l’accés a Can Ca-
dafalc, Canalís ha explicat que 
aquest camí s’ha millorat recent-
ment per rebaixar el temps d’inter-
venció dels mitjans d’extinció d’in-
cendis i donar-los més seguretat. 
Així, la pista “s’ha reperfilat refor-
çant els trencaaigües que perme-
ten l’evacuació de l’escorrentia 

L’Ajuntament recorda que una 
bicicleta és un vehicle i, com a tal, 
està subjecta a la normativa de tràn-
sit. Per tant, es demana als ciclistes 
que respectin les senyalitzacions 
ubicades als camins que fixen en 30 
km/h la velocitat màxima permesa 
per circular-hi. “El fet d’arranjar 
el camí de Can Cadafalc facilita 
que es pugui passar amb  més fa-
cilitat i, per tant, els ciclistes aga-
fen velocitats molt superiors als 
30 km/h, que és el límit”, ha afegit 
Leiva. De fet, molts vilatans que pas-
segen per aquesta zona ja han mani-
festat el seu malestar pel comporta-
ment d’alguns ciclistes. 

El tinent d’alcalde de l’Àrea 
de Territori, Aleix Canalís, ha re-
marcat que els camins de muntanya 
“no són d’ús exclusiu per als cen-
tenars de ciclistes que els utilit-
zen i, per tant, és molt important 

aquest tema, ICV ha demanat que 
es  creï un grup de treball amb els 
usuaris de bicicleta de muntanya 
per elaborar una proposta que faci 
compatible l’ús de la bici amb els 
excursionistes pels camins del mu-
nicipi. Els ecosocialistes creuen que 
“cal deixar que parlin els prota-
gonistes, sobretot aquells que re-
alment caminen o van en bicicle-
ta, les associacions protectores i 
els clubs. Només així hi haurà una 
normativa que sigui coherent i 
acceptada per la majoria”.  

en cas de temporal i s’ha com-
pactat”. La combinació d’aquestes 
dues actuacions “fa necessari que 
els ciclistes hagin d’anar encara 
amb més de compte i no superar 
els límits de velocitat permesos”, 
afegeix el regidor Canalís. 

Aquesta setmana, de fet,  i 
després del repunt d’incidents, ope-
raris de la brigada municipal han 
reforçat encara més la senyalitza-
ció del camí de Can Cadafalc.

proposta d’icv || En relació amb 

destacat el tinent d’alcalde de Serveis 
Centrals, Óscar Lomas.

A més, la nova versió del portal 
s’ha desenvolupat amb PHP, un llen-
guatge de programació que la Free 
Software Foundation qualifica com a 
programari lliure. Fins ara, els con-
tinguts del web estaven programats 
mitjançant una plataforma de softwa-
re propietari, el que implicava el pa-
gament anual de llicències per part 
de la Corporació. “El canvi suposa-
rà un estalvi de 7.500 euros anuals, 
no només pel cost zero del manteni-
ment del programari sinó també per 
la reducció de la despesa en l’allot-
jament del portal”, ha afegit Lomas. 

redisseny de la portada || Ja a la 
pàgina de portada podem trobar 
novetats, com una nova àrea amb 
vuit destacats, una caixa d’audiovi-
suals que inclou galeries d’imatges 
i vídeos i la visualització del contin-
gut del perfil de Twitter de l’Ajun-
tament i un accés directe destacat 
a la pàgina municipal de Facebook. 
També, en la redissenyada ‘home’, 
s’incorpora la informació meteoro-
lògica del municipi i una àrea infe-
rior d’accessos directes a informa-
ció d’interès (com ara les farmàcies 
de guàrdia, els horaris de transport 
públic o els telèfons de diversos 
equipaments bàsics).   Óscar Lomas en la presentació de la nova imatge. || C.dOmENE
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L’Institut Puig de la 
Creu participa en 
una trobada a Corea

L’escola Emili Carles-Tolrà
estrenarà lavabos i caldera

Grans 
festivals 
a les escoles 
bressol

  Redacció

  Redacció

El passat mes de juny, l’Insti-
tut Puig de la Creu va rebre 
una invitació des de Corea del 
Sud per participar en una tro-
bada internacional de joves es-
tudiants interessats pel món del 
cinema, amb la finalitat de rea-
litzar i produir un curtmetrat-
ge a una petita ciutat situada al 
sud de Corea del Sud, Anseong, 
juntament amb altres joves es-
tudiants coreans i d’altres paï-
sos asiàtics.

Dos estudiants (Berta Pe-
llisé i David Oltra) i un profes-

L’Ajuntament de Castellar del Va-
llès ha iniciat aquest mes de juliol 
les obres de reforma dels lavabos i 
de substitució de la caldera de l’es-
cola Emili Carles-Tolrà, que esta-
ran a punt per a l’inici del proper 
curs escolar.

L’actuació consistirà, d’una 
banda, en la renovació total dels 
tres nuclis dels lavabos dels dos 
edificis del centre (cicle inicial, 
mitjà i superior). En aquest sentit, 
s’enderrocaran els lavabos exis-
tents i es modificaran les instal-
lacions de sanejament, fontaneria 
i electricitat. Les obres es comple-
taran amb la instal·lació de noves 
cabines i nous sanitaris i aixetes, a 
més de la reforma de l’alicatat i el 
paviment dels tres nuclis. Pel que 
fa a la caldera, s’eliminarà l’actu-
al, que és de gasoil, i s’instal·laran 
dues calderes noves d’alt rendi-
ment de gas natural.

El pressupost per a aquestes 
actuacions és de 110.300 euros, que 
es finançaran a través d’una sub-
venció de la Diputació de Barcelo-
na. L’empresa encarregada de fer 
les obres és la castellarenca Sen-
cast, SL. A banda d’aquestes obres, 
durant aquest estiu es realitzaran 
també alguns treballs de manteni-
ment a altres centres escolars de 
la vila, com ara feines de pintura i 
d’arranjament de desperfectes. 

Tres escoles bressol de la vila -El 
Niu, El Picarol i La Baldufa- han ce-
lebrat aquests dies el final de curs. 
A El Niu, els nens de 0 a 3 anys van 
interpretar un recull de totes les 
cançons apreses al llarg del curs i 
els més grans van cantar també en 
anglès. Seguidament totes les famí-

sor (Albert Alfonso) de l’Institut 
Puig de la Creu i la Júlia Ramos, 
una jove de Caldes de Montbui 
amb coneixements de llengua co-
reana, que farà d’intèrpret, parti-
ciparan en aquesta trobada que es 
durà a terme del 20 al 28 de juliol.

La trobada es coneix amb el 
nom de DINFAC 2014 , un esde-
veniment que es duu a terme des 
de fa ja 11 anys al Dong-ah Insti-
tut de Mitjans de Comunicació i 
les Arts, una de les universitats 
tècniques del país especialitzada 
en formació de professionals a les 
àrees de disseny de Mitjans, pro-
ducció i Comunicació Audiovisu-
al, a la ciutat d’Anseong. 

DINFAC 2014  |  DONG-AH INSTITUTOBRES ESTIU  |  CURS 2014-2015

ESCOLES BRESSOL   |  FI DE CURS

 Berta Pellisé, Júlia Ramos i David Oltra amb el professor Albert Alfonso. || CEdIda

  Les obres als lavabos de l’escola Emili Carles-Tolrà ja han començat. || aj. CaSTELLar

EL NIu La baLdufa EL pICarOL

lies van acabar ballant dalt de l’es-
cenari amb els seus fills. A la Bal-
dufa la festa es va fer el 4 de juli-
ol i va incloure actuacions, balls i 
una mena d’acte de graduació dels 
nens que abandonaran l’escola bres-
sol per incorporar-se a l’escola. La 
festa de fi de curs de la llar d’Infants 

tuació de Xarleston i el segon grup, 
molt ben coordinats i engrescats, 
van ballar La Bamba. Més de 350 
familiars i amics van gaudir de la 
festa. Els pares i mares dels gradu-
ats van sorprendre tot l’equip d’El 
Picarol fent entrega de roses a les 
mestres.  || rEdaCCIó

L’actuació, pressupostada en 110.300 €, estarà a punt per al proper curs escolar

+ OBRES

Acabada la nova 
plaça Mestre Anyé

Les obres d’ampliació de la 
plaça Mestre Anyé, que van 
començar a mitjan juny, ja han 
acabat. Els treballs han consistit 
en la unió d’aquest espai amb 
el xamfrà entre els carrers Dr. 
Portabella i 14 d’abril mitjançant 
una plataforma única. A més, 

s’ha aprofitat per renovar el 
paviment de la plaça, així com la 
font, l’arbrat i el mobiliari urbà.
Amb aquesta intervenció, inclosa 
dins el Pla d’Obres de Millora 
Urbana (POMU), es compleix amb 
una de les peticions realitzades 
en el darrer Consell d’Infants de 
Castellar del Vallès per  millorar 
el camí escolar del col·legi  Emili 
Carles-Tolrà i reordenar el trànsit 
rodat de la zona. Amb les obres, 
la plaça té una superfície de 
quasi 180 metres quadrats.

El Picarol va començar amb els 
més petitons tot ballant molt ani-
mats amb una rumba catalana, se-
guidament els mitjans es van afegir 
amb la Chica-ye-ye amb l’animació 
de tots els assistents. A continuació 
van sortir els més grans; el primer 
grup va fer una extraordinària ac-
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Nova comissió per decidir 
sobre el patrimoni local
L’òrgan emetrà dictàmens sobre llicències d’obres que afectin edificis catalogats

L’Ajuntament de Castellar del Va-
llès crearà una Comissió Munici-
pal de Patrimoni que emetrà dictà-
mens sobre la concessió de llicències 
d’obres que afectin edificis que for-
min part dels catàlegs de béns pro-
tegits i de construccions en sòl no ur-
banitzable. Segons el Comissionat 
per la revisió del POUM, Pepe Gon-
zález, “es tractaria d’un òrgan par-
ticipatiu  format per partits, tèc-
nics i, aquesta és la novetat, per 
persones de reconeguda solvèn-
cia que representi la ciutadania”. 
La comissió es posarà en marxa a co-
mençaments del 2015.

Aquest és un dels principals 
temes sorgits de la reunió que el 
passat 9 de juliol es va celebrar 
entre representants de l’equip de 
govern, l’equip redactor del Pla 
d’Ordenació Urbanística Municipal 
(POUM) i del grup de castellarencs 
que han signat el manifest El pa-
trimoni, cosa de tothom. Aquest col-
lectiu ha presentat una al·legació a 
l’aprovació inicial del POUM en què 
demana que la revisió del planeja-
ment sigui conjunta a l’aprovació del 
catàlegs de béns patrimonials. Gon-
zález ha deixat clar que “no s’apro-
varà el POUM fins que no s’hagin 
aprovat inicialment els catàlegs”. 

De la mateixa opinió és el col-
lectiu Castellar pel Patrimoni que, 
a través d’un comunicat, ha mani-
festat que “per part de l’Ajunta-
ment hi ha la voluntat de tancar 

  Jordi Rius

la revisió del Pla General amb el 
catàleg (plans especials) inclo-
sos”. El col·lectiu va oferir “el po-
tencial de la plataforma per fer 
un seguiment i aportacions al 
treball que estan realitzant les 
dues arquitectes municipals”.

llestos a finals d’any || En l’actuali-
tat, els catàlegs de béns protegits i de 
construccions en sòl no urbanitzable 
es troben en procés de redacció i s’ha 
elaborat aproximadament un 50%. 
Segons el Comissionat per la revi-
sió del POUM,  la base del catàleg 
de béns protegits és l’Inventari del 
Patrimoni Històric, Arquitectònic i 
Ambiental de Castellar elaborat per 
la Diputació de Barcelona el 2010, 
“que és molt més que un inventa-
ri, i per això només ens queda com-
pletar la meitat”.  

POUM  |  PARTICIPACIÓ

PORTAL WEB  |  ADMINISTRACIÓ OBERTA

  Fitxes del pla especial de béns a protegir. || aj. CaSTELLar

Tots dos catàlegs inclouran 
més de 200 elements o conjunts de 
béns a protegir. Pel que fa al primer, 
el Catàleg de béns protegits és un 
instrument normatiu que inclou el 
patrimoni més significatiu de la vila. 
Amb unes fitxes individualitzades, 
especificarà els usos i intervencions 
que es poden fer en elements patri-
monials rellevants.

D’altra banda, el Pla Especial 
de construccions en sòl no urbanit-
zable serà un document normatiu 
que regularà els usos i intervenci-
ons que es poden fer en masies i 
cases rurals. La previsió és que es 
puguin presentar i debatre públi-
cament el proper mes de desembre 
en una convocatòria oberta a tota 
la ciutadania. Posteriorment, a co-
mençaments del 2015, es sotmetran 
a l’aprovació inicial del Ple. 

Àlex Pèlach, director d’AOC visita la vila

El director gerent del Consorci Ad-
ministració Oberta de Catalunya, 
Àlex Pèlach, va visitar dimarts Cas-
tellar del Vallès per primera vegada 
des del seu nomenament.

Pèlach, acompanyat pel subdi-
rector del Consorci AOC, Miquel Esta-
pé, es va reunir amb l’alcalde del muni-
cipi, Ignasi Giménez i el tinent d’alcalde 
de Serveis Centrals, Óscar Lomas, a 
més de diversos responsables tècnics 
del Consorci AOC i l’Ajuntament. Du-
rant la trobada, el director gerent de 
l’ens va agrair la col·laboració de l’ajun-
tament castellarenc en diversos pro-
grames pilot impulsats pel Consorci 
Administració Oberta de Catalunya, 
com ara l’e-Tram, l’e-Tauler, o l’e-No-
tum. Els responsables de tots dos orga-
nismes han valorat la possibilitat que 
l’Ajuntament continuï col·laborant en 
un futur en altres projectes de l’AOC 
com a municipi pilot.  || rEdaCCIó   El director gerent i sundircetor del Consorci AOC amb l’alcalde. || aj. CaSTELLar



posar en dubte que la mesura servís 
a Castellar “com tampoc serveixen 
el conveni amb Catalunya Caixa o 
els expedients sancionadors oberts 
a entitats financeres”, va dir el re-
gidor de L’A, en referència a algunes 
de les accions engegades per l’equip 
de govern en matèria d’habitatge. En 
el torn de rèplica, Canalís va dir que, 
malgrat que pugui semblar engru-
nes el fet de disposar de només un 
pis amb aquest conveni, “en les cir-
cumstàncies actuals no estem en 
condicions de renunciar-hi perquè 
així es podrà donar solució a un veí 
o família de Castellar”.

De la resta de punts de l’ordre 
del dia va destacar el debat d’una 
moció de suport a la continuïtat de 
la cooperació municipal i de rebuig 
a la Llei de Racionalització i Soste-
nibilitat de l’Administració Local 
(LRSAL). Si l’habitatge ha estat 
un dels temes més debatuts al ple 
aquest mandat, la LRSAL no ho ha 
estat menys. En aquest sentit, men-
tre PSC, CiU i L’A votaven a favor, 
el PP ho feia en contra. Malgrat que 
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El Ple s’adhereix a un fons 
social de vivendes estatal

  J. G.

L’habitatge està sent un dels eixos 
centrals del debat polític castella-
renc aquest mandat. El ple de di-
marts passat -el darrer abans de 
vacances- va tornar a incidir en una 
problemàtica que ha sacsejat tant la 
política catalana com espanyola des 
de l’inici de la crisi. En concret, el ple 
va aprovar en presència d’una vinte-
na de membres de la PAH local amb 
el vot favorable de PSC, CiU i PP i 
el vot contrari de L’A l’adhesió a un 
conveni per a la creació d’un fons so-
cial de vivenda promogut per l’Estat. 
Aquest acord permetrà, de moment, 
disposar d’un pis del BBVA que es 
destinarà a lloguer social. El tinent 
d’alcalde de Territori, Aleix Canalís, 
va destacar de l’acord que aquesta 
possibilitat de lloguer social haurà 
de ser per a persones desnonades i 
que el BBVA està “obligat a dema-
nar a l’Ajuntament informes de 
Serveis Socials per adjudicar-lo”.

Per part de CiU, el regidor 
Lluís Bacardit, va subratllar que 
la tasca de les administracions és 
“buscar solucions sense demagò-
gies ni estridències” i, per tant, va 
defensar l’encert de l’adhesió. En la 
mateixa línia es va expressar el por-
taveu del PP, Antonio Carpio: “Tota 
mesura que pugui ajudar famíli-
es amb dificultats és benvinguda”. 

Aquestes visions van topar 
amb la de L’A. Segons el seu por-
taveu, Marc Serrà, aquest conveni 
és “política de paper mullat” i va 

De moment, l’acord permet obtenir un pis del BBVA que serà per a lloguer social

el PP ho va posar en dubte, a tra-
vés de la intervenció del seu regidor 
Víctor Martos, la tinent d’alcalde de 
Serveis a les Persones, Glòria Mas-
sagué va afirmar rotundament que 
la LRSAL sí podia acabar per supri-
mir les aportacions municipals als 
projectes de cooperació, l’autèntic 
motor d’aquest tipus de solidaritat. 
Tot i això, Martos va repetir -com ja 
ha fet en altres ocasions quan s’ha 
parlat de la LRSAL- que es tracta-
va “d’una moció de ‘pataleta’ que 
no serveix per a res”. 

Aquesta visió va topar amb la 
de CiU. La regidora Bea Garcia va 
dir que la moció tornava a demos-
trar que aquesta llei persegueix 
“centralitzar competències”. Des 
L’A, Dani Sagrera, va voler apun-
tar que en els darrers anys ha anat 
baixant els ajuts que l’Ajuntament 
destina a cooperació.

Finalment, en el punt de precs 
i preguntes, L’A va fer una bateria 
de preguntes al regidor de Joven-
tut, Dani Pérez, sobre les activitats 
de lleure i oci nocturn organitzades 
per l’Espai Jove per denunciar, en pa-
raules de Serrà, que aquest espai “ja 
no és un espai de referència per als 
joves”. Pérez va discrepar d’aques-
ta argumentació i va assegurar que 
la nova ubicació del servei ha incre-
mentat la participació i que aquest 
any s’havia apostat per fer més acti-
vitats de vespre que de nit.

El ple també va marcar com 
a festius locals per al 2015: el 19 de 
març (Sant Josep) i el 14 de setembre 
(dilluns de Festa Major).  

  La PAH després d’escoltar el punt sobre habitatge debatut en el ple de dimarts. || CEdIda

AJUNTAMENT  |  PLE DE JULIOL

Els resultats de les votacions 
que els militants del PSC i del 
PSOE van fer diumenge passat 
situen a Pedro Sánchez com a 
nou secretari general del PSOE, 
amb el 48,6% dels suports. Per 
darrere queden Eduardo Madi-
na, amb el 36,1% dels vots i José 
Antonio Pérez Tapias  amb el 
15,2%. A Castellar, una setante-
na de militants van votar, però 
el resultat va ser diferent al de 
l’estat espanyol. “El 50% dels 
vots van anar a parar a Madi-
na, un 24% a Sánchez i un 22% a 
Pérez Tapias”, ha explicat Pepe 
Leiva, primer secretari del PSC 
local. Els resultats de Castellar 

Eduardo Madina va
guanyar al PSC de Castellar

PSC  |  VOTACIÓ

han estat més propers als de Cata-
lunya, on Sánchez ha quedat segon, 
amb el 37,4% dels vots, Madina pri-
mer, amb el 40,3% i Pérez Tapias 
tercer, amb el 22,2% dels vots. 

El procés a Castellar es va fer 
amb total normalitat, sense cap in-
cidència. “A veure si amb el canvi 
de lideratges, tant a nivell esta-
tal com a Catalunya, podem il-
lusionar els militants i votants 
i, a partir d’aquí, es reformula 
el partit i tornem a tenir un pro-
jecte de futur”, ha afirmat Leiva.

D’altra banda el nou secretari 
del PSC, Miquel Iceta, ha estat es-
collit a Castellar amb el 85% dels 
vots.  || C. dOmENE

  La regidora i candidata Bea Garcia amb l’exalcalde Lluís Corominas. || CEdIda

Assemblea local 
abans de l’estiu 

El passat dijous 10 de juliol va 
tenir lloc al local de l’agrupació 
local de CDC de Castellar la dar-
rera assemblea abans de les va-
cances d’estiu. A l’acte van assis-
tir-hi Bea Garcia, alcaldable de 
CiU al municipi, en Víctor Terra-
dellas, responsable de la Secre-
taria de Relacions Internacionals 
de CDC, i Lluís Corominas, alcal-
de de Castellar del Vallès entre 
els anys 1992 i 2004 i actual Se-
cretari de Territori, Militància i 
Acció Política de CDC.  Garcia ha 
explicat que, durant l’assemblea, 
“es va engrescar la gent  per 
estar alerta i que al setembre 
començava la campanya com a 
tal”. En aquest sentit, la candi-
data de CiU ha assenyalat que al 
setembre es presentarà tot el seu 
equip perquè, tot i que ella és la 

CDC  |  BALANÇ

Van participar Víctor Terradellas, responsable de 
Relacions Internacionals de CDC, i Lluís Corominas

candidata, “jo sóc molt de treba-
llar en equip”.

Terradellas, que prové del 
món de la cooperació internacio-
nal i la resolució de conflictes, va 
reivindicar que Catalunya és una 
Suècia o una Dinamarca, i que es-
devindrà una petita gran potèn-
cia a nivell internacional, segons 
s’indica en un comunicat de CDC. 
Va afirmar que Catalunya nodreix 
Europa de cultura i de potencial 
econòmic. En aquest sentit, va ad-
vertir que “una Catalunya inde-
pendent, una Catalunya estat no 
sortirà de la Unió Europea per-
què Espanya serà la primera in-
teressada que això no passi”.  Fi-
nalment, Lluís Corominas va la-
mentar que la situació a Catalunya 
és insostenible. “Espanya no per-
met a Catalunya mantenir i su-
portar el nostre estat del benes-
tar que tants anys i esforços ens 
ha costat construir”. 

  J. R.El ple també va aprovar una 
moció de rebuig a la nova 
llei de l’administració local 
perquè qüestiona els ajuts 
destinats a cooperació

+ HABITATGE

La PAH, contrària 
al conveni

La PAH de Castellar no es mostra 
satisfeta amb l’adhesió al conveni 
per crear un fons social d’habitatge 
que es va aprovar a la darrera 
sessió plenària perquè asseguren 
que “pot frustrar les negociacions 
de la PAH amb les entitats 
financeres per aconseguir lloguers 
socials a les pròpies llars de les 
persones afectades”.  La platafor-
ma ha lamentat en un comunicat  
que fa mesos que l’Ajuntament 
no compta amb la PAH per 
treballar en els temes referits 
a l’habitatge “ni tan sols quan 
aquestes decisions que pren estan 
directament relacionades amb les 
persones desnonades o afectades 
per processos hipotecaris”. 
Quant a les darreres mesures que 
ha aprovat l’Ajuntament en matèria 

d’habitatge, la plataforma ha criticat 
el conveni que a principis d’any es va 
signar amb Catalunya Caixa perquè 
sostenen que “tampoc ha suposat 
cap millora en el parc d’habitatge 
en lloguer social”. D’altra banda, la 
PAH també ha carregat contra el 
desenvolupament de la moció per 
multar les entitats bancàries que 
acumulen pisos buits.  “Els podríem 
haver facilitat informació directa 
de l’Observatori DESC per treballar 

millor la pressió a les entitats 
financeres que tenen habitatges buits 
a Castellar i no haver de trobar-nos a 
ple mes d’agost sense haver donat ni 
una sola passa després d’anunciar-ho 
per tots els mitjans”, afegeixen des 
de l’entitat. “Esperem que es compti 
més seriosament amb nosaltres 
a l’hora de treballar plans que ens 
afectin, No és just que es faci res 
sobre nosaltres, sense nosaltres”, 
reivindiquen des de la PAH. || r. g.
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L’ANC edita el 
butlletí ‘Decidim’

 Rocío Gómez

L’ANC de Castellar ha organitzat, amb 
la col·laboració de les seccions local de 
CiU i ERC, i L’Altraveu un acte de su-
port a la consulta sobiranista del 9 de 
novembre en què es presentarà la pu-
blicació Decidim, elaborada per l’ANC 
Castellar, CiU, ERC i L’A. Serà el pro-
per dilluns 21 de juliol, a partir de les 
20 hores a l’Espai Tolrà, quan es pre-
senti el butlletí, que serà quinzenal i 
es repartirà a les bústies dels veïns i 
veïnes de Castellar. Decidim té per ob-
jectiu respondre a tots els dubtes que 
els ciutadans es puguin plantejar da-
vant de la consulta sobiranista del 9 
de novembre. “És un butlletí gratu-
ït per informar als ciutadans, resol-
dre dubtes, i donar arguments als 
castellarencs perquè puguin votar 
el 9 de novembre. Cada partit que 
hi col·labora i l’ANC publicaran ar-
ticles amb informació que conside-
rem què és important  que la gent 
conegui abans d’anar a votar”, ex-
plica Josep Maria Calaf, responsable 

d’ANC Castellar. 
A més de la presentació del pri-

mer número de Decidim, l’acte de 
l’ANC de Castellar comptarà amb 
la presència de la periodista i es-
criptora, Patrícia Gabancho, autora 
de l’assaig Crònica de la independèn-
cia, i la presidenta de l’ANC, Carme 
Forcadell, que duran a terme un mí-
ting obert al voltant de la pregunta 
Per què cal fer la consulta del 9-N?, en 
suport del procés sobiranista català. 
Una botifarrada popular i l’actuació 
del grup Corrandes són corrandes, 
amb Anaís Falcó i Christina Sime-
lio, clouran l’acte de l’Assemblea.  

Carme Forcadell i Patrícia Gabancho participen 
aquest dilluns a un acte a l’Espai Tolrà

Als castellarencs els ha agra-
dat això d’anar de tapeig. Durant 
els 11 dies que ha durat el primer 
Corretapa Castellar, s’han servit 
unes 13.500 tapes, en els 27 es-
tabliments que hi han participat. 
Els ‘tastadors’ que han omplert 
les butlletes i han volgut votar, 
han decidit que la millor tapa de 
totes ha estat ‘Mar i muntanya’, 
de Ca l’Aurora. En segon lloc ha 
quedat ‘Filet de vedella amb frui-
tes del bosc’ del Bar Avenida i en 
tercer, ‘la coca amb Rosbif’ de Cal 
Crustó. “Ha anat molt bé, estem 
molt contentes perquè els res-
taurants han tingut molt movi-
ment, han fet moltíssimes tapes 
i aquest és el resultat positiu que 
volíem aconseguir”, ha afirmat 
Ivette Hijano, de Ielou Comunica-
ció, organitzadora del Corretapa.  

Els guanyadors dels tres 
premis que es sortejaven a tra-
vés de les butlletes són Mireia 
Casajuana, que ha guanyat un 
cap de setmana a la Casa Rural 

13.500 tapes en 11 dies

 Cristina Domene

  Ambient de terrasses als bars de la plaça del Mercat. || q. paSCuaL

RESTAURACIÓ  |  1a EDICIÓ CORRETAPA

La primera edició de la ruta gastronòmica ha estat un èxit de participació

Les fonts del Berguedà, i Felisa 
Gómez i José Gómez, que han ob-
tingut ambdós un premi de cinc 
tapes gratuïtes en la 2a edició del 
CorreTapa. Pel que fa al concurs 
d’Instagram, la guanyadora ha 
estat Magda Farré, qui ha aconse-
guit més “m’agrada” en una de les 
fotografies que va penjar a Insta-
gram amb l’etiqueta CorreTapa. El 
seu premi és una samarreta oficial 
del CorreTapa de Castellar.

Des de Ielou Comunicació ja 

anuncien que la segona edició del 
Corretapa està assegurada. “La 
gent ha quedat molt contenta, 
nosaltres també, i iniciatives com 
aquestes s’han de repetir”.

Tot i el bon resultat, les or-
ganitzadores expliquen que com 
sempre que es fa un esdeveniment 
per primera vegada hi ha coses a 
millorar. “Ara haurem de valorar 
amb els bars i  restaurants per 
veure com millorem de cara a la 
segona edició”. 

  Carme Forcadell. || arxIu

ANC  |  MíTING 21 JULIOL
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Toni Torrejón, va superar amb 
èxit el repte solidari de pujar i bai-
xar en bicicleta durant 24 hores 
seguides el Puig de la Creu. Va ser 
el passat 5 de juliol quan Torrejón 
va dur a terme aquesta fita per a 
recaptar diners i aliments a bene-
fici de Càrites. Així, gràcies a es-
pònsors com Bicisprint, Silincode, 
Grupo Bn, Pro Line o Metik, des-
prés de recórrer 200 quilòmetres, 
va aconseguir prop de 700 euros i 
4 caixes grans d’aliments. El repte 
esportiu, que va començar a les 
12 del migdia, va posar a prova la 
resistència del ciclista, que en al-
guns moments va dubtar de si po-
dria finalitzar les 24 hores. “De 
les 14 hores a les 16 hores vaig 
patir molt per la hidratació, feia 
molta calor. Bevia poc però fre-

Torrejón culmina el 
seu repte solidari

  Antonio Torrejón, després de superar el repte al Puig de la Creu || CEdIda

S. ruIz

BTT  |  24 HORES AL PUIG DE LA CREU

qüentment, amb beguda amb sals 
minerals”, explica Torrejón. 

A la nit i de matinada, el ciclis-
ta també va patir moments molt 
durs, pel fred - “duia el mallot de 
màniga llarga però fins i tot vaig 
tremolar” - i pel cansament que al 
voltant de les 6 a.m. el va fer tenir 
tanta son que era gairebé impossi-
ble seguir pedalant. “Tenia hipo-
glucèmia, però gràcies al tub de 
gel de cafè, a la cafeïna, vaig poder 
tirar endavant. Eren problemes 
que ja m’imaginava que tindria. 
Estava preparat”, afegeix l’espor-
tista. De fet, està tan content que 
assegura que intentarà fer un repte 
solidari a l’any. “A l’última pujada, 
la número 23, estava força sencer. 
La rebuda i els ànims de la gent 
que em va donar suport, va ser es-
pectacular. Un dia que no oblidaré 
mai, per l’esport i per la solidari-
tat”, conclou Torrejón.  

  Rocío Gómez

Creu Roja i zumba 
solidària per 
recaptar diners 

MASTERCLASS  |  CREU ROJA La setmana vinent hi ha una mas-
terclass solidària de zumba orga-
nitzada per Creu Roja. La classe 
està oberta a tothom i tindrà lloc 
a les 19 h de la tarda, divendres 25, 
a l’Espai Tolrà. Tres professors, 
l’Arantxa Moreno, el Marc Fer-
nández i la Núria Estrada seran 
els encarregats de dirigir la tro-
bada, amb ritme i energia. El do-
natiu de 2 euros amb els que hau-
ran de col·laborar els participants 

aniran a parar a la compra de pro-
ductes alimentaris per a infants 
de Castellar.

Cal recordar que des del pas-
sat mes de juny, Creu Roja té seu 
estable a Castellar del Vallès, con-
cretament a la plaça Llibertat. 
Gràcies al canvi de local, l’entitat 
podrà desenvolupar tots els pro-
jectes que tenen en ment, com ara 
el dels infants que ha començat 
aquest juliol.  ||  C. d.

La piscina del SIGE Puigverd va obrir les seves portes aquest diumenge passat en motiu del Mulla’t per l’Es-
clerosi Múltiple. Tothom qui volgués podia banyar-se de franc a la piscina per col·laborar amb la investigació 
de la cura i la millora de la qualitat de vida dels afectats. L’acte, organitzat per la Fundació Esclerosi Múlti-
ple des de l’any 1994, va comptar amb la col·laboració de més de 600 piscines i clubs nàutics de Catalunya. A 
les 12 h del migdia, els banyistes van dur a terme una capbussada conjunta com a acte simbòlic en favor dels 
malalts d’esclerosi múltiple. A més, també es podien fer donacions econòmiques.  || SErgIO ruIz

SALUT  |  MULLA’T PER L’ESCLEROSI

SIGE amb l’esclerosi múltiple 
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l passat dimarts, 
el  PSC  portava a apro-
vació un conveni amb les 
entitats financeres perquè 

aquestes facilitessin l’accés a pisos 
desocupats a les desenes de famílies 
que estan patint execucions hipote-
càries a Castellar. Després de la gran 
publicitat que es va fer d’aquest con-
veni en el seu moment, la realitat és 
més que decebedora. A Castellar 
només s’ha pogut rescatar un pis per 
al Fons d’Habitatge Social (per a fa-
mílies que pateixen execucions hi-
potecàries).  I, per què és així? D’en-
trada aquest conveni exclou la gran 
majoria de persones necessitades, 
i per l’altra s’ha exercit molt poca 

E

 L’Altraveu

Només un pis
de lloguer social

a tot Castellar 

S

 Grup Municipal PP

embla que l’inici del pe-
ríode estival faci que el 
famós debat indepen-
dentista hagi entrat 
en un descans, com 

els partits de futbol, i estiguem 
en un temps de relativa calma. I 
és un moment en el que caldria 
preguntar-se on ens trobem en 
aquesta qüestió.
Seria massa senzill fer sang amb 
el darrer ridícul del Sr. Mas en 

Per fer-se veure
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 david gallego-ICV Castellar

Per a ICV, l’atur és 
una xacra social, 
no una oportunitat,
senyors del PP

En relació a l’article d’opinió pu-
blicat pel grup municipal del PP 
darrer Actual, “L’atur com una 
oportunitat”, des d’ICV volem 
mostrar la nostra total discrepàn-
cia i manifestar que per a nosal-
tres  l’atur és una autèntica xacra 
social i no pas una oportunitat.
Les xifres d’atur són esfereïdo-
res, avui tenim una societat més 
pobra, més injusta i amb més de-
sigualtats socials, sent la despro-
tecció de les persones en situa-
ció d’atur cada vegada més gran. 
Vostès senyors del PP, per l’expo-
sat en el seu article, desconeixen 
la realitat i la fractura social que 
pateix l’aturat/da dia rere dia, 
desnonaments, embargaments, 
dació en pagament, manca d’in-
gressos, etc. En definitiva exclu-
sió social, però vostès d’això en 
diuen oportunitat. Si a la políti-
ca de retallades en prestacions 
socials, afegim la reforma labo-
ral que fomenta la temporalitat 
i l’eventualitat com a model de 
contractació afectant molt di-

pressió des de l’administració per-
què el resultat fos diferent.  Aquest 
conveni  ja va ser titllat d’insufici-
ent i ridícul per part de la PAH l’any 
2013, quan va sortir a proposta de di-
ferents entitats financeres i el govern 
central del PP.
El PSC Castellar se suma així a la 
inoperància i a la hipocresia del Par-
tit Popular sobre el tema de l’habi-
tatge. Recordem que els desnona-
ments express van ser aplicats de la 
mà de Carme Chacón (ministra de 
Vivienda amb el PSOE). Fet i fet, el 
conveni que va ser ofert com una 
possible solució a aquesta proble-
màtica municipal, ha esdevingut 
una de les noves mesures cosmèti-
ques  a les quals ens ha acostumat 
darrerament l’equip de govern.És 
obvi que mai estarem en contra de 
tenir més pisos de lloguer social a 
Castellar (encara que sigui només 
un!) però sí que ens seguim negant a 
acceptar les mesures populistes i les 
cortines de fum a què l’alcalde Igna-

Recuerdo a 
Victoria Herrera 
Herrera

Hace ya dos años que te fuiste de 
nuestro lado.
Echo de menos esa amiga, casi 
madre que siempre estaba ahí y 
nuestros momentos tan especiales.
Siempre estarás en mi corazón.
De tu amiga que no te olvida.

  Isabel rodríguez

una entrevista a una cadena nord-
americana, o amb alguns estudis 
pretesament seriosos sobre la via-
bilitat d’aquesta independència el 
lloc adient dels quals estaria en un 
programa d’acudits de la televisió. 
És el problema de viure en una men-
tida que han creat ells mateixos els 
fa haver de justificar-se de la mane-
ra més enginyosa que fa, al mateix 
temps, que se’ls vegi més el llautó, 
però és millor deixar-ho córrer.
El veritable problema de tota 
aquesta moguda és que s’aprofita 
qualsevol acte mínimament públic 
per fer-se veure, i així es dona la 
sensació de que estem davant un 
moviment irrefrenable, quan hi 
hauria molt de què parlar. No es 
tracta de les estelades que qual-
sevol persona penja del seu balcó, 
ni molt menys, però sí d’aprofitar 
qualsevol esdeveniment esportiu, 
cultural o d’oci per treure les ban-

si Giménez recorre tot sovint amb el 
tema d’accés a una vivenda digna.
I què proposem nosaltres? Al llarg 
dels mandats amb representació, 
hem treballat per localitzar espais 
que l’Ajuntament podria destinar a 
parc d’habitatge públic i els hem pu-
blicat i lliurat a l’Ajuntament (www.
laltraveu.org), hem defensat la di-
namització de la borsa de l’Oficina 
Local d’habitatge (OLH) any rere 
any en el debat de pressupost muni-
cipal, hem promogut la mobilització 
dels pisos desocupats amb multes 
que al final no han estat executades 
per manca de voluntat de l’equip de 
govern, hem promogut ajudes per 
a llogaters que han posat a dispo-
sició el seu habitatge a la borsa de 
lloguer (OLH)  i hem estat al costat 
d’aquells qui, com la PAH han donat 
solucions de forma col·lectiva i au-
toorganitzada a diversos casos del 
nostre municipi. Fa uns mesos l’al-
calde sortia somrient a les fotogra-
fies amb delegats de CatalunyaCai-

Programa d’atenció
als primers episodis 
psicòtics 

El passat dia 18 de juny, el Dr. 
José Antonio Monreal impartí la 
conferència, organitzada per Su-

  Lluís roig - Voluntari Suport Castellar

port Castellar, sobre el “Progra-
ma d’atenció als primers episodis 
psicòtics”, continuació d’una ses-
sió anterior en la que ja es tractà 
sobre el tema. 
En la introducció el conferenci-
ant digué que no és fàcil fer un di-
agnòstic de la malaltia psicòtica, 
ja que no és el mateix que fer una 
radiografia, insistí gràficament. El 
diagnòstic ha de partir de les emo-
cions, conducta, comportament, 
etc, del pacient.
La psicosi és una malaltia més fre-
qüent del que sembla. Els primers 
episodis psicòtics apareixen du-
rant l’adolescència i l’inici de l’edat 
adulta, amb un percentatge de 20 
casos per cada 100.000 habitants. 
La psicosi es defineix com un pro-
cés de pèrdua de contacte amb 
la realitat. Els símptomes poden 
ser positius (al·lucinacions, pen-
saments no certs i d’altres), nega-
tius (apatia, laxitud, etc.) i generals 
(per exemple, l’ansietat). 
La psicosi pot ser causada per in-
toxicació (drogues, com la cocaï-
na, cànnabis i d’altres) o per malal-
tia mental (esquizofrènia, deliris, 
etc.). Cal tenir en compte, també, 
com a factor de risc els antece-
dents familiars positius en psico-
si i la personalitat (caràcter de la 
persona). 
Clínicament, en primer lloc es 
donen les alarmes, és a dir, pre-
guntar-se què passa. Després sor-
geixen els símptomes que es ma-
nifesten en l’estat d’ànim (ansietat, 
apatia), en el pensament (preocu-
pacions, manies), en el psique (son, 
gana), en la desorganització per-
sonal (menjar fora d’hores), i en la  
desconfiança i suspicàcia. I final-
ment s’arriba a la fase més críti-
ca que duu a la resolució del pro-
blema.
La intervenció precoç evita com-
plicacions a curt termini. Quant 
més temps passa entre la detec-
ció de símptomes i el tractament 
farmacològic, més costa resoldre 
el problema. D’aquí la importància 
d’estructurar Programes per als 
primers episodis a fi de sensibilit-

continua a la pàgina 11

Resum
d’activitats (i 2)

Shopping Night
La tarda-nit del divendres 27. Un any 
més donant suport al començ caste-
llarenc, posant un toc alegre a aques-
ta iniciativa dels comerciants de Cas-
tellar. Una cosa és ben certa i és que 
les ciutats veïnes de Sabadell i Ter-
rassa , per potència econòmica tiren 
força i és difícil competir. Però com 
diuen els cartells: Fem poble, com-
prem a la vila, quan necessitem ajuda 
bé els anem a veure, per tant: s’ho 
mereixen.
39 Trobada Nacional de Bastoners 
de Catalunya
Dissabte passat, va haver-hi una au-
tèntica “Riuada Bastonera” a la veïna 
ciutat de St.Adrià del Besòs. Ja des 
de el matí i fins altes hores de la nit 
aquesta ciutat va estar ocupada pel 
gran nombre de bastoners i basto-
neres arribats d’arreu de Catalu-
nya (més de cinquanta Colles parti-
cipants). Al matí  hi va haver un tast 
amb algunes Colles i la gent que en 
diversos tallers bastoners, a les es-
coles, casals, i demés van fer peti-
tes cercaviles, podríem dir va ser el 
poble el que va sortir al carrer.
I a la tarda la Gran Festa Bastonera 
de Catalunya on repartides les Co-
lles en quatre cercaviles van fer-se 
seva la ciutat. Al final totes van con-
fluir a la Plaça de la Vila on van tenir 
lloc tots els actes finals, com la balla-
da conjunta del ball “BASTONCÉ”, 

  ball de bastons - Castellar del Vallès

música creada especialment per 
aquesta Trobada pel grup Els La-
ietans i amb la que les Colles van 
realitzar coreografies segons l’es-
til de cada una. Un cop fets els par-
laments per part de les autoritats 
pertinents i feta l’entrega dels re-
cords de la Festa ens vam aplegar 
als patis d’una escola uns mil dos-
cents comensals i en acabar, a la 
Plaça de la Vila concert i gresca 
per a tothom amb els Laietans, 
que van demostrar un gran do-
mini de les gralles ( de diferents 
tipus) fent ballar al jovent que allí 
ens vam reunir fins ben tard.
Hem de felicitar a la gent de 
St.Adrià del Besòs, tant bastoners 
i bastoneres com als voluntaris per 
la gran tasca feta. I comunicar que 
l’any vinent la propera Trobada 
Nacional serà si Déu vol al poble 
de Taradell (a la plana de Vic).
Més que probablement, la propera 
comunicació serà passades les va-
cances. Així que us desitgem que 
les passeu el millor possible.
Ens veiem. Salut i bastons!

rectament a les dones, el pano-
rama és simplement desolador. 
Una altra dada, el 80% de l’ocu-
pació destruïda des del 2009 és 
de caràcter indefinit,  és evident 
que en l’actualitat ha augmen-
tat la precarietat laboral a tots 
els nivells, s’acomiada més barat 
i amb major flexibilitat i de re-
truc augmenta tant la conflic-
tivitat laboral com els expedi-
ents de regulació d’ocupació. Al 
dictat dels mercats i de les po-
lítiques neoliberals europees es 
pretén reduir el poder adquisi-
tiu dels treballadors per poder 
ser més competitius. No es trac-
ta de veure l’ampolla mig buida 
o mitja plena, les dades i les evi-
dències ho diuen tot. El nombre 
d’aturats de llarga durada i que 
no cobra cap tipus de prestació 
o subsidi augmenta, l’atur juve-
nil entre els menors de 25 anys se 
situa al voltant del 50%. 
Des d’ICV creiem que s’han de 
millorar el funcionament dels 
serveis d’ocupació que han de 
ser públics, ben dotats i de qua-
litat i no privats i mancats de re-
cursos com pretenen les políti-
ques neoliberals del PP. 
Els aturats necessiten gaudir d’un 
benestar digne com a persones, i 
sobretot, volen garanties que els 
seus governants a través de les 
seves polítiques els atorguin el 
dret constitucional al treball.

xa per a crear un estoc de pisos de 
lloguer social. No podem confiar en 
aquesta imatge si després de tants 
anys seguim lligats als mateixos pa-
radigmes que ens han portat on som 
i si avui parlem d’un sol pis per a un 
Fons d’Habitatge Social.

zar la família i la comunitat. 
Són importants la intervenció 
familiar, ja que la bona relació 
entre el pacient i la família millo-
ra l’evolució de la malaltia. També 
és important en la realització del 
Programa, l’estructura de grup 
perquè ajuda a l’estudi d’aspectes 
de la malaltia, recolza la família i 
millora la relació del malalt amb 
la comunitat.
Acabada la xerrada del Dr. Mon-
real, ell mateix donà resposta als 
dubtes dels assistents, i així acabà 
la conferència.
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a forma de comu-
nicar-nos ha canvi-
at. Les xarxes soci-
als han esdevingut 

—fins i tot podríem dir—, una nova 
eina d’interès antropològic on els 
éssers humans interactuen sovint 
de forma molt diferent a com ho fa-
rien si tinguéssim la persona física 
al davant nostre. Quants de nosal-
tres, especialment com més jove és 
un, tenim una part dels sentits po-
sats en el telèfon que roman a taula 
al costat nostre o a la butxaca amb 
el modus vibració connectat, (no fos 
cas que ens perdéssim quelcom im-
portant). Quantes coses ens atrevim 
a dir per les xarxes socials i que des-
prés tant ens costa dir cara a cara? 
Tan fàcil dir un t’estimo. Tan fàcil de-
manar perdó.
On és el límit o la línia vermella del 
comportament ètic i de respecte en-
vers la persona física, que compar-
teix en aquells moments el nostre 
espai? Tots hem presenciat de vega-
des l’escena kafkiana de la parella so-
pant asseguda a taula, literalment ig-
norant-se, sense dirigir-se una trista 
paraula tot abduïts per les seves res-
pectives maquinetes. Quantes coses 
queden per dir-se? Quantes mira-
des i complicitats s’aniran en orris? 
Deixant de banda que es tracti de si 
estan fent servir el Facebook, el Twit-
ter o l’Instagram, posem que són amb 
el famós Whats’app. En aquest punt 
jo us proposo aquesta reflexió. Ima-

  La colla. || jOaN muNdET

Xarxes A-Socials?

nectar-lo completament de tant 
en tant, gaudint de la sensació de 
desaparèixer d’aquest món globa-
litzat i súper connectat. El simple 
fet d’intentar actualitzar-te del que 
passa a les diferents xarxes socials 
pot comportar-te una molt bona es-
tona. Tanta, que resulta que al final 
ja no et queda temps per fer allò 
que, malauradament, ja tampoc re-
cordes què redimoni era. 

* Creador del bloc
   El comunicador ovalat @vilosi

L

És molt complicat delimitar quin és 
el punt que marca l’ús abusiu del te-
lèfon mòbil. Més enllà de les xarxes 
podem trobar-nos gent amb les ma-
teixes aficions i dèries que nosaltres. 
Aquests, a la vegada, ens porten a co-
nèixer més persones de perfil simi-
lar. Tot té un caràcter exponencial, i 
aquesta és la grandesa de les xarxes 
socials però a la vegada és també la 
seva maledicció.
Potser pagava la pena desconnec-
tar l’aparell durant aquell sopar. 
Fins i tot fer l’exercici de descon-

Els plats trencats

 Grup Municipal CiU

E
n el Ple Municipal ce-
lebrat el passat di-
marts 15 de juliol, 
l’equip de govern del 

PSC ha presentat el resultat del 
Compte General de l’exercici 2013 
amb un benefici de 3.722.903’53 
€. No cal ser un gran economista 
per veure que, si s’ha recaptat més 
del previst i s’ha gastat menys del 
pressupostat, no és difícil enten-
dre que s’ha generat un benefici.
Si es tractés d’una empresa pri-
vada, els seus propietaris podrien 
estar satisfets, i com a ciutadans 
de Castellar també ens en podem 
alegrar doncs, tal com ha insis-
tit reiteradament el nostre grup 
municipal, queda demostrat que 
no calia augmentar tant la pres-
sió fiscal sobre els nostres conciu-
tadans. La llàstima és que l’equip 
de govern del PSC no ho ha entès 
així i ha aplicat una altra pujada 
del 2% del IBI per a l’exercici 2014 
(un 23% acumulat en tres anys)
Arribats en aquest punt, les ganes 
són de plantejar un vot diferent al 
que és habitual en l’oposició, un vot 
en contra, i els plantejaments de 
que cal predicar amb l’exemple i 
donar un vot de confiança, pro-
posant una possible abstenció, es 
comencen a enfonsar i ens ado-
nem que no es pot ser còmplice 

A l’estiu, millorem 
les escoles

 M. Antònia Puig

Q

ginem-nos que durant aquell sopar 
sona l’alerta d’arribada d’un missat-
ge en un dels dos telèfons. A l’altra 
banda de la xarxa hi ha una persona 
“real” que també està demandant la 
seva part d’atenció. Mereix aquesta 
persona virtual ser atesa en aquell 
mateix moment, com si fos a taula 
amb les altres dues persones? Hem 
de ser més tolerants i acostumar-nos 
a aquesta nova tendència o per el 
contrari ens hem de dedicar al cent 
per cent amb el nostre interlocutor 
“físic” tot ignorant el telèfon?

  Víctor López*

PLAÇA MAJOR

d’aquest despropòsit. El criteri eco-
nòmic d’un Ajuntament no pot ser 
presentar uns números atractius 
als seus conciutadans, el criteri de 
qualsevol bon governant ha de ser 
treballar pel bé dels seus veïns, i el 
més lògic en el context actual, sem-
bla adequat reduir la pressió fiscal i 
permetre que s’arribi a final de mes 
amb més capacitat de consum i d’es-
talvi familiar.
Si aquesta diferència de criteri no 
fos prou, quan es repassen a fons 
els macro números, ens adonem 
que any rere any es segueixen pres-
supostant despeses que un any i un 
altre, no s’executen. En conclusió, un 
calaix de sastre que permet a l’equip 
de govern del PSC dir que ha gas-
tat menys del previst, i, any rere any, 
descobrim que ingressos previstos 
per valor de 700.000€ s’executen per 
més de 1.100.000€, i així podem pre-
sentar tancaments amb beneficis, 
però com que no estaven previstos, 
calia augmentar el IBI una altra ve-
gada. Una manera de fer, que mai no 
comptarà amb el nostre vot a favor!
Les finances municipals han millo-
rat, però ha estat gràcies a l’esforç 
de tots els ciutadans de Castellar i 
en podem estar ben orgullosos. Pen-
jar-se la medalla del mèrit i obviar 
com fa el PSC l’increment de la pres-
sió fiscal que ha exercit sobre els ciu-
tadans de Castellar, és poc més que 
una irresponsabilitat, o creure en les 
mitges veritats... 
El que és segur és que els plats tren-
cats els paguem entre tots.

nar i aprofitant l’aturada de l’ac-
tivitat es planifiquen les actuaci-
ons que la brigada durà a terme. 
Enguany ja s’han començat a fer 
aquestes tasques de manteniment 
i millores als centres amb l’estreta 
intervenció dels conserges, i la bri-
gada municipal: trasllats de mo-
bles, col·locacions de pissarres i 
equips de projecció, petits tocs de 
pintura, adequació i repàs d’instal-
lacions elèctriques, treballs de fus-
teria, adequació de lavabos i la 
creació d’una aula laboratori al 
Mestre Pla.
L’acció de més impacte que aquest 
estiu es durà a terme, serà la re-
forma integral dels lavabos dels 
dos edificis de l’escola Emili Car-
les-Tolrà i la substitució de la cal-
dera actual per dues calderes 
noves d’alt rendiment de gas na-
tural. Aquestes obres es realitza-
ran per una empresa externa.
L’estiu passat les obres més im-
portants es van realitzar al Joan 
Blanquer.
Serà impossible dur a terme totes 
i cada una de les demandes dels 
centres per aquest setembre, però 
continuarem planificant durant el 
curs, amb tota la comunitat edu-
cativa de cada centre, les accions 
que anirem realitzant, prioritzant 
les urgències i les necessitats que 
permeti gaudir d’uns equipaments 
per l’ensenyament públic amb la 
dignitat que es mereixen.

*Regidora d’Educació

deretes, posar-les en els llocs més 
visibles i ja tenim la feina feta. I 
això fet amb la connivència dels 
poders públics que sovint han or-
ganitzat o donat els permisos per 
aquestes celebracions i no sabem 
si amb el seu implícit suport o si 
algú els ha fet un gol.
Que quedi molt clar un tema: tot-
hom pot posar-se la bandera que 
vulgui a casa seva, o pot organit-
zar l’acte que cregui més opor-
tú presidit per una bandera que a 
hores d’ara no és de ningú. Però per 
aquest motiu també la resta tenim 
la llibertat de expressar el nostre 
desacord amb aquesta sibil·lina 
forma d’actuar. Ja ho sabem, que 
una majoria del parlament està per 
la labor, i que les enquestes diuen 
no sé què, però que s’està jugant 
amb els sentiments de molta gent 
també és així, i amb qüestions que 
son lleugerament més complexes 
que anar-se’n a viure fora de casa 
dels pares. I dir que tot s’acaba vo-
tant és massa infantil com ni tan 
sols contestar-ho.
Bé, esperem que després de les 
vacances d’estiu tornem a parlar 
sobre el tema. La tardor promet 
ser divertida. Desitgem a tots unes 
bones vacances i per a aquells que, 
tot i tenir vacances, no puguin sor-
tir de Castellar, aprofitar les opor-
tunitats d’oci que se’ls ofereixi des 
de l’Ajuntament, tot i que puguin 
resultar força millorables.

uan arriba l’estiu, 
els centres educa-
tius disminueixen la 
seva activitat, s’atu-

ren les classes i les activitats ex-
traescolars i és quan arriba el 
moment de mirar detalladament 
aquelles coses que durant l’any 
escolar s’han anat deteriorant i 
necessiten una millora.
Durant tot el curs, s’han anat 
realitzant actuacions de man-
teniment i fins i tot de millora, 
algunes amb la col·laboració, 
participació i implicació de 
tota la comunitat educativa 
dels centres.
Ara, és el moment en el qual 
s’aprofita per realitzar aquells 
treballs que són difícils de fer 
quan aquests van a ple rendi-
ment i que són necessaris pel 
bon funcionament de les escoles.
Per planificar aquestes inter-
vencions, es compte amb la 
col•laboració constant i du-
rant tot el curs de les direcci-
ons dels centres i amb l’equip 
de via publica. Els equips direc-
tius informen de les qüestions 
que creuen que cal arranjar i els 
conserges (els mantenidors per 
excel·lència) no poden solucio-

ve de la pàgina 10

Tot té un caràcter expo-
nencial, i aquesta és la
grandesa de les xarxes
socials però a la vegada és 
també la seva maledicció
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Quatre “salamandres” aca-
ben la Núria-Queralt-Berga

abans de la Salamandra Trail, 
quatre components de l’equip 
castellarenc van acabar la Núria-
queralt-berga, de 92 km i 5.500 

m de desnivell positiu. Van ser  
xavier Campi (77è amb  21h09:28), 
montse Vendrell (109a i 1a de la 
seva categoria amb 23h32:34, fran 
Sánchez (110è amb 23h32:34) i 
Empar dalmau (11a amb 23h32:41). 
El límit per a acabar eren 24 hores. 

Més triomfs d’Oriol Alcaraz

Oriol alcaraz va ratificar el 
lideratge en l’Open Tàctic de bTT 
en l’última cursa, a fornells de 
la Selva. En una cursa de 5 km 
plena de corriols, el castellarenc 

li va treure 40 segons al segon i més 
d’un minut al tercer. La setmana se-
güent, i només contra set corredors, 
alcaraz també va guanyar a Sant 
joan d’Espí. Tot i ser una cursa de 
bTT hi havia un tram d’asfalt, que és 
on va marcar la diferència.

Masculina (19 km)

1 andreu de mas            1h30:03 

2  Narcís Montfort              1h36:08

3 dídac arnau                    1h39:21

4 jonathan rudilla           1h41:55

7 Miquel Moreno                       1h44:58 

15 Marc Sáez                       1h54:15

Femenina (19 km)

1 Cristina Vallès               1h58:19 

2  mar quera                      2h13:09 

CLASSIFICACIONSnitzadors, Ramon Canalís. El cabri-
lenc li va treure més de sis minuts al 
primer atleta local, Narcís Monfort, i 
ja en el control de pas intermedi gau-
dia d’un avantatge prou ampli com 
per pensar que la victòria engreixa-
ria el seu palmarès. “S’ha de tenir 
present que només 25 corredors 
van baixar de les dues hores i ell 
va completar tot el recorregut en 
una hora i mitja”, afegeix Canalís.

En total, en la primera edició 
de la Salamandra Trail, d’uns 19 km 
amb sortida i arribada a Sant Feliu 
del Racó, hi van participar 73 atletes, 
després que 81 persones fessin efec-
tiva la seva inscripció. Entre els par-
ticipants que van renunciar a última 

L’atleta maresmenc Andreu De Mas, 
de Cabrils, va passar a la història dis-
sabte a la nit com al primer vence-
dor de la història de la Salamandra 
Trail, la cursa nocturna de munta-
nya que des d’aquest any organitza 
la nova secció de Trail Running del 
Centre Excursionista de Castellar 
del Vallès. De Mas va guanyar amb 
una suficiència inesperada, tenint 
present que els organitzadors de la 
cursa no tenien referències del seu 
potencial, atès que es va inscriure a 
través d’Internet “una mica per ca-
sualitat”, en paraules d’un dels orga-

  M. C. B.

De Mas, primer guanyador
  A l’esquerra, imatge dels moments previs a la sortida, a davant de l’església de Sant Feliu del Racó; i, a la dreta, els participants en la cursa nocturna Salamandra Trail, en plena competició. || q. paSCuaL

hora hi havia l’atleta del Salamandra 
Trail Running Arnau Torra, que es va 
ressentir d’unes molèsties musculars.

Els 73 van arribar a la meta. I 
és que una de les múltiples felicitaci-
ons que van rebre els organitzadors 
va ser per la bona senyalització des-
plegada tot tractant-se d’una cursa 
nocturna: “Considerem que la Sa-
lamandra Trail va ser un èxit per 
ser la primera. Potser comptà-
vem amb haver tingut més partici-
pants pel que ens havien dit o per 
alguns correus electrònics que ha-
víem rebut. De tota manera, però, 
al final del recorregut, tothom ens 
va felicitar pels llocs on s’havia pas-
sat i, sobretot, per la senyalització. 

El maresmenc es proclama vencedor de l’edició inaugural de la Salamandra Trail, amb sortida i arribada a Sant Feliu del Racó

Hi havia diversos bons atletes però 
el que ens interessava, sobretot, és 
que tothom pogués acabar i ho fes 
content”. Amb vista a la pròxima edi-
ció, Canalís espera que el boca-orella 
faci créixer el nombre d’inscripcions. 

Pel que fa a la participació 
del club organitzador, al marge del 
segon lloc de Monfort també van 
obtenir classificacions de mèrit 
Miquel Moreno (7è amb  1h44:58), 
Marc Sáez (15è amb  1h54:15), Sergi 
Turull (16è amb  1:54:34), J. Andreu 
Pich (19è  amb 1:57:52), Xavier Ruiz 
(27è amb 2h03:24), Fran Sánchez 
(30è amb 2h04:54), Eduard Ponte 
(45è amb 2h17:20), i Enric Moran 
(49è amb 2h19:08). 
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Mentre que la Unió Esportiva Castellar 
només va jugar cinc derbis comarcals 
durant la temporada 2013-2014, durant 
la pròxima campanya el nombre d’en-
frontaments de proximitat ha pujat fins 
a vuit. Només ha desaparegut del ca-
lendari del grup 4 de la Segona Catala-
na, recentment sortejat, el Palau-solità 
i Plegamans; es mantenen el Sant Quir-
ze, el Sabadell Nord, la Sabadellenca i el 
San Lorenzo de Terrassa; i s’incorpo-
ren el San Cristóbal i la Peña San Pedro 
-també de Terrassa-, el Tibidabo Torre 
Romeu i el Caldes que, tot formar part 
administrativament del Vallès Oriental, 
per distància (10 km), també es podria 
incloure en la llista de rivals geogràfica-
ment més atractius. La llunyania amb el 
també descendit Sant Feliu de Codines 
és de gairebé el doble.

Per reforçar la idea que els der-
bis tindran un pes específic més impor-
tant del que és habitual durant la prò-
xima temporada, el Castellar jugarà 
els dos primers partits contra equips 
de ciutats veïnes, contra el San Loren-
zo al Pepín Valls i al camp de la Sabade-
llenca, i afrontarà el Tibidabo, la Peña 
San Pedro, el San Cristóbal, el Saba-
dell Nord i el Sant Quirze de manera 
consecutiva, entre les jornades 8 i 12. La 
localitat més propera que visitaran els 
homes de Toni Centella, tant en els úl-
tims 5 partits de la primera volta com 
de la segona, serà Les Franqueses, seu 
del Llerona. 

un tibidabo molt castellarenc || De 
tots els derbis que jugarà el Castellar, si 
n’hi ha un que destaca serà el que l’en-
frontarà al Tibidabo Torreu Romeu. 
L’equip sabadellenc ha ascendit a Se-
gona Catalana amb sis castellarencs a 
les seves files dels quals només un, Raúl 
Catena, no continuarà perquè s’ha reti-
rat. En concret, continuen al conjunt veí 
l’entrenador Jordi Garcia (38 anys), el 
segon entrenador Raúl Moya (30 anys) 
i els jugadors Toni Sánchez (29), Aitor 
Tresserras (26) i David Moreno (24 
anys). Garcia afirma que la coincidèn-
cia de tants castellarencs va ser fruit de 
la casualitat: “Quan vaig arribar, l’es-

La temporada dels derbis

tiu passat, em vaig emportar en Raúl Moya 
com a segon entrenador i en Toni Sánchez, 
que jugava al Can Rull. Per l’Aitor, el David i 
el Catena aquesta era la segona temporada”. 
Tot i això, no era la primera vegada que esta-
ven junts: “Amb el Catena i el Toni Sánchez 
havia compartit vestuari quan tots dos jugà-
vem al primer equip del Castellar i a l’Aitor i 
David els vaig entrenar fa tres temporades, 
quan vaig entrenar al Castellar B a Terce-
ra Catalana i vàrem aconseguir mantenir 
la categoria amb un 
equip molt jove”. La 
temporada anterior, 
Garcia havia format 
tàndem a la banque-
ta amb el també cas-
tellarenc Xavi Calm, 
segon entrenador del 
Sant Andreu la tem-
porada que ara ha fi-
nalitzat, i David Salinas, també amb passat al 
Castellar, que feia de delegat, i al Juvenil A del 
Sabadell.

Garcia reconeix que no s’esperava acon-
seguir l’ascens a Segona quan va començar la 
temporada: “Sabia que l’equip portava và-
ries temporades quedant-se amb la mel als 
llavis però l’objectiu del club, segons ens 
va dir sempre el president, no era un altre  
que el públic anés al camp i s’ho passes 
bé. Molts jugadors s’havien autoimposat 
pujar i vam tenir molta feina per conver-

tir aquesta pressió i angoixa en intensitat 
i il·lusió. Mai en la història del club s’havia 
assolit l’ascens de categoria com a cam-
pions de grup i això fa que estiguem molt 
contents”. A més, l’equip va haver d’afrontar 
un exili forçat a Can Rull –entrenaven sobre 
terra i jugaven en gespa artificial- des del no-
vembre al maig per les obres d’adequació del 
seu camp. Tot i això, va sentenciar el títol 
en la penúltima jornada, amb una exhibició 
davant del Sant Pere Nord (0-4).

Amb vista a la 
pròxima tempora-
da, l’equip ha apos-
tat per la continuïtat 
i només ha buscat 
jugadors, en tots els 
casos sense cobrar, 
per cobrir baixes i 
reforçar posicions 
menys cobertes. Per 

afrontar “molts bon equips com el Caste-
llar”, la recepta de Garcia no serà una altra 
que “la humilitat, el treball i la il·lusió”. Per 
a ell i tots els altres castellarencs del Tibida-
bo, el retorn al Pepín Valls serà molt especial: 
“Com a jugador vaig experimentar la sen-
sació de jugar-hi com a visitant diverses ve-
gades. Hi anirem amb moltíssima il·lusió, 
amb ganes de fer-ho molt bé i deixar bones 
sensacions. Davant dels amics, familiars i 
castellarencs, els jugadors voldran fer el 
seu millor partit”. 

Nombre de caste-
llarencs que han 
contribuit a l’as-
cens del Tibidabo 
Torre romeu a 
Segona Catalana

LA XIFRA

6

EL CALENDARI

El San Cristóbal, la Peña San Pedro, el Caldes i el Tibidabo augmenten a vuit els duels de proximitat de la Unió Esportiva Castellar

El nou espai del camp Pepín Valls serà per als entrenaments dels més petits

Àrea de gespa artificial

L’Ajuntament de Castellar està 
duent a terme aquest mes de juliol 
una actuació al camp de futbol mu-
nicipal Pepín Valls que permetrà 
instal·lar una nova àrea de gespa 
artificial annexa a la pista actual. 

El nou espai, que s’utilitzarà 

per als entrenaments dels més pe-
tits, comprèn una zona d’uns 450 
m2 situada a la cantonada dels 
carrers Tarragona i Jaume I. Els 
treballs, realitzats per la Brigada 
municipal, consisteixen en l’ex-
planació i anivellació del terreny, 
la compactació del paviment amb 
sauló i la instal·lació de reixes per a 
la recollida d’aigua. A més, es deli-

  Redacció

  L’àrea, de 450 m2 , està situada entre els carrers Tarragona i Jaume I. || aj.CaSTELLar

  La plantilla del Tibidabo que ha ascendit a Segona Catalana, amb sis castellarencs en les seves files, dos entrenadors i quatre jugadors. || CEdIda

mitarà el perímetre amb un bordó, 
amb pals i amb malles de protecció 
per evitar la sortida de les pilotes.

En total, el nou espai de gespa 
ocuparà 420 m2, mentre que la 
resta de metres l’ocuparà un pa-
viment de formigó. Es preveu que 
els treballs, que tenen un cost de 
10.000 euros, finalitzin a finals del 
mes de juliol.  
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  Els jugadors de l’Athletic 04 celebren un gol durant l’últim partit jugat a casa seva contra el Can Parellada. || m. COrNET

FUTBOL SALA  |  DIVISIÓ D’HONOR CATALANA

L’Athletic 04 ha confirmat el seu as-
cens a la Divisió d’Honor Catala-
na amb vista a la temporada 2014-
2014. La Federació Catalana de Fut-
bol (FCF) va informar a l’entitat que 
li corresponia una plaça a la màxi-
ma categoria del futbol sala català 
en tant que va ser el millor tercer 
classificat de la Primera Catalana. 
Aquest fet li donava preferència a 
l’hora de pujar si, com va ser el cas, 
es produïa una reestructuració de 
la categoria superior, tant per re-
núncia d’algun equip com per am-
pliació dels grups. L’Athletic 04 va 
ser informat de la possibilitat d’as-
cendir, per correu electrònic, di-
vendres de la setmana anterior, i 
dissabte ja va contestar afirmativa-
ment malgrat que tenia temps per 
fer-ho fins dilluns a les 11 h del matí.

La federació confirma 
l’ascens de l’Athletic 04

  M.C.B.

Tot indica que militarà al mateix grup que el FS Castellar a la Divisió d’Honor

Ara només falta saber el grup 
de la Divisió d’Honor Catalana on 
militarà l’Athletic 04, que tot indica 
que serà el mateix que el del Futbol 
Sala Castellar. “Per zona ens toca-
ria però coses pitjors s’han vist”, 
afirma el president del club, Edu-
ard Solé. En cas que es confirmés 
aquest extrem, els derbis de Caste-
llar -pel que fa als primers equips- 
tornarien després d’un parèntesi 
d’una temporada. En aquella tem-
porada 2012-2013, però, els enfron-
taments van tenir lloc en el marc 
de la Primera Divisió Catalana.

el “b” i el femení, a l’aire || L’Athletic 
04 compta salvar les necessitats eco-
nòmiques que implica l’ascens de cate-
goria a partir de diverses accions: “Mi-
rarem d’ampliar les quatre o cinc 
fonts d’ingressos que tenim. Inten-
tarem trobar més patrocinadors i 
vendre més loteria, i els jugadors pa-

garan una mica més”, explica Soler. 
L’equip no farà cap incorporació i com-
pletarà l’actual plantilla, d’una desena 
de jugadors, amb “dos o tres reforços 
del filial”.  El nombre d’efectius que 
pujaran al primer equip, on Domin-
go Romero continuarà a la banque-
ta, es podria veure ampliat si l’Ath-
letic 04 B, que milita a Segona Ca-
talana, no pot continuar, ja que el 
tècnic Ramon Galera ha hagut de 
deixar l’equip i es necessita un en-
trenador “que accepti no cobrar”.  
En cas que no es trobi ningú amb 
aquest perfil, el filial se suprimiria i 
s’haurien de donar algunes baixes, 
ja que no tots els jugadors tindrien 
cabuda en la plantilla del primer 
equip. Un altre conjunt que no té 
la continuïtat assegurada és el fe-
mení, atès que l’equip va acabar la 
lliga “amb només sis jugadores” i 
necessita ampliar la plantilla per a 
ser viable esportivament.   

CICLISME  |  COPA EUROPEA DE BIKE TRIAL

Alan Rovira es va desplaçar a Ità-
lia, a la localitat de Valgoglio, per 
a disputar la final de la Copa Eu-
ropea de Bike Trial. Va acabar en 
segona posició. Les zones estaven 
a 1.100 m d’alçada, en els pre Alps 
italians, i totes les zones eren na-
turals. La sortida es va donar a les 
10.30 h amb un total de temps de 
6 hores de carrera per completar 
les 18 zones.

Les zones eren d’un nivell 
bastant assequible excepte dos 
obstacles. L’Alan va estar molt 
observat en tota la carrera i, a la 
zona 2, va passar una fletxa indi-
cativa d’un altre color, cosa que es 
penalitza amb 5 peus. Cal dir que 
la fletxa estava molt amagada i el 

  Redacció
jutge de zona es va dedicar a avisar 
a tots els pilots italians que anessin 
amb compte amb la  fletxa, cosa que 
no es pot fer.

La resta de zones van ser de 
zero per a l’Alan excepte una on va 
aparèixer la pluja i malauradament, 
a causa d’això, va patir una rellisca-
da. En general va ser un trial atípic 
ja que, en alguna zona, els pilots itali-
ans es van passar fins a una hora es-
perant a l’Alan per a que entrés abans 
que ells. Així podien veure com s’ho 
feia i també podien conèixer la seva 
posició en la general. Al final, amb 
tota la guerra psicològica de temps, 
van acabar la competició just a un 
minut de finalitzar el marge màxim 
establert de 6 hores. La carrera la 
va guanyar el txec Thomas Vesprec, 
segon va ser l’Alan Rovira i, tercer, el 
pilot local  Diego Crescenzi.  

Alan Rovira queda 
segon a Itàlia
El castellarenc va sofrir molt marcatge dels locals

Judit González i
Pol Bono, campions

Set títols en joc al 
Parc de Colobrers

Judit González Agud, del Club de 
Tennis Castellar del Vallès, va ser 
campiona del Circuit Juvenil d’Es-
tiu del Club Egara contra Alexan-
dra L. S., del RCT de Barcelona. 
Tot i avançar-se 3-1, la Judit va 
guanyar el primer set al desem-
pat (7-6). En la segona mànega va 
sentenciar per 6-4. D’altra banda, 
Pol Bono Barbens es va imposar 
a la prova de la FCT Circuit d’Es-
tiu, disputada a les pistes del Club 
Egara. Després de guanyar a se-
mifinals el cap de sèrie número 1 
per un treballat 7-6, 3-6 i 7-5, va 
batre en la final el segon favorit, 
Jordi Torruella Flor, en només dos 
sets (7-5 i 6-4).  ||  rEdaCCIó

El Parc de Colobrers, just al costat 
de les pistes d’atletisme, acull demà 
dissabte (de 16 a 20h) les 4h de Cas-
tellar de resistència en BTT. Més 
d’una seixantena d’equips optaran 
a set títols: Elit, Júnior, Fèmines, 
Màster, Mixte, Individual i General. 
El circuit, molt similar al de 2013, és 
d’uns 4 km. És possible inscriure’s 
abans de la cursa.  ||  rEdaCCIó

TENNIS  |  CT CASTELLAR CICLISME  |  4H DE CASTELLAR 
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GIMNÀSTICA ARTÍSTICA  |  CAMPIONAT D’ESPANYA

  En Sergio David Kovacs, al punt més alt del podi a l’estatal de Valladolid. || CEdIda

Sergio David Kovacs es 
proclama campió estatal

  Redacció

MOTOCICLISME  |  MUNDIAL DE MOTO GP

Segon lloc per a Dani Pedrosa al 
Gran Premi d’Alemanya, dispu-
tat al circuit de Sachsenring el 
cap de setmana passat. Una cita 
que marcava l’equador de l’actu-
al edició del mundial de Moto GP. 
Aquesta vegada, el pilot castella-
renc va acaronar la victòria i va 
estar lluitant amb Marc Màrquez 
fins gairebé al final de la prova, 
però finalment va haver de con-
formar-se amb la segona posició 
del podi. Aquest és el setè podi 
de la temporada del castella-
renc, que, tot i els bons resultats, 
està veient com el seu company 

Segon lloc per a Dani Pedrosa 
a l’equador del mundial

  Dani Pedrosa lidera un grup en un moment de la cursa. || rEpSOL mEdIa

d’equip continua imbatut. Márquez 
ja és a 77 punts en la classificació 
general, mentre que la bona notícia 
és que Pedrosa torna a ser segon en 
solitari, amb set punts més que el 
pilot italià Valentino Rossi.

Pedrosa es va mostrar sa-
tisfet amb el seu rendiment: “No 
hem pogut aconseguir la victò-
ria, però hem estat molt a prop. 
Márquez era avui molt ràpid”, va 
admetre el castellarenc, qui també 
va afirmar que “en els pròxims en-
trenaments buscarem millorar 
un parell de dècimes amb vista a 
Indianapolis”.  || rEdaCCIó

Va vèncer la general de la categoria Nivell 5-Benjamí i les proves de terra i arcs

La ciutat de Valladolid va ésser 
la seu del Campionat d’Espanya 
individual i de seleccions auto-
nòmiques de gimnàstica artísti-
ca. El gimnasta castellarenc Ser-
gio David Kovacs, vigent campió 
de Catalunya (Nivell 5-Benjamí) i 
membre del Club Gimnàs Llenas 
de Sabadell, es va proclamar cam-
pió d’Espanya de gimnàstica artís-
tica masculina amb una puntuació 
final de 81,150 punts a la classifi-
cació general i una diferència de 
2,800 punts sobre el segon classi-
ficat. Pel que fa a les classificaci-
ons per aparells, va assolir la pri-
mera plaça a terra i arcs, la sego-
na posició a anelles i el quart lloc 
a la barra fixa.

Aquest gimnasta ha rebut el 
reconeixement per part de l’Ajun-
tament de Castellar del Vallès com 
a promesa tenint present la seva 
excel·lent trajectòria esportiva, 

atès que aquesta temporada 2013-
2014 ha esdevingut el seu primer 
any en aquest nivell.

Així doncs, el Club Gimnàs 
Llenas, club d’on forma part en 
Sergio David Kovacs, ha aconse-
guit tancar la present campanya 

amb un campionat d’Espanya i de 
Catalunya de Nivell 5 gràcies a la  
actuació del castellarenc. Els re-
sultats són molt satisfactoris pel 
tècnic Raul Timoneda, d’acord als 
objectius que s’havia plantejat a 
l’inici de la temporada. 

EL TAULERENTITATS

Assoc. Esportiva Events 4HC

+ INFO:
www.4hcastellar.com,
a/e. info@4hcastellar.com

Dia: dissabte 19 de juliol
Hora: 16 h
Lloc: parc de Colobrers

Dissabte 19 de juliol, a les 16 h, l’en-
titat esportiva Events4HC dona-
rà el tret de sortida a la nova edició 
de les 4 Hores de Resistència BTT. 
La cursa s’organitza al Parc de Co-
lobrers en un circuit tancat d’uns 4 
km de distància.

4 HORES
DE RESITÈNCIA BTT

Comerç Castellar

+ INFO:
Tels. 937 146 739 / 639 434 280
a/e. comercastellar@comercastellar.cat

Fira de Festa Major
Dia: diumenge 14 de setembre,
         de 10 a 20 h
Lloc: c. Sala Boadella

Comerços, voleu formar part de la 
Festa Major? Veniu a participar a 
la Fira Fora Estoc i Molt Més. No hi 
ha millor publicitat que la directa! 
Inscripcions del 20 d’agost al 2 de 
setembre. Bases i formulari d’ins-
cripció disponible a Comerç Caste-
llar (Cal Botafoc) i al web municipal.

FIRA FORA ESTOCS
I MOLT MÉS

NOVES TARIFES 
DE REPARTIMENT
DE BUTÀ 
Repartiment: dimarts i divendres
a tota la població, dissabte cada 
15 dies a les urbanitzacions.

Preus:
Butà 12,50 kg: 17,50 euros
Propà 11 kg: 15,40 euros
Industrial UI35: 62,50 euros
Carretilla K120: 19,16 euros

Horari d’atenció:
fins al 30 de setembre,
de dilluns a divendres,
de 8 a 15 h.

+ INFO:
Telèfon de comandes, 937 751 887

+ INFO:
www.castellarvalles.cat

+ INFO:
www.castellarvalles.cat

HORARIS D’ESTIU

Consulteu a la pàgina web
www.castellarvalles.cat
(apartat d’avisos)

els horaris d’estiu d’alguns equi-
paments i serveis municipals, 
com ara el servei d’atenció Ciuta-
dana, la recepció del palau Tolrà, 
la biblioteca municipal antoni 
Tort, els Casals d’avis o el Servei 
de Català, entre d’altres.

EXPOSICIÓ DIGITAL:
PINTURES DE
RAFAEL AGUILAR

Dates: fins al 31 de juliol
Lloc: nivell E d’El mirador
           (vestíbul aules informàtica)

una vintena d’obres d’aquest 
pintor castellarenc que es dedi-
ca professionalment a la pintura 
des de fa uns 20 anys. La mostra 
recull diferents treballs fets amb 
diverses tècniques on l’objectiu 
principal ha estat la personalitza-
ció de les obres.
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Són de Terrassa i presen-
ten el seu segon disc, ‘El 
mur encara és alt’ (2013). 
des del seu naixement, 
ara fa cinc anys, el grup 
ha aportat llum pròpia al 

panorama de conjunts pop-folk apareguts 
en els darrers anys al país. Han estat se-
leccionats en diversos concursos i han 
ofert més d’un centenar de concerts. El 
grup ha guanyat diversos guardons i ha 
estat finalista del concurs de maquetes 
Sona9 l’any 2011. La formació va treure 
al mercat el seu primer treball discogrà-
fic, ‘Tardes de sol i préssecs’, l’any 2011. 
actua aquesta nit, a les 21.30 hores, als 
jardins del palau Tolrà.

“Amb aquest disc, ampliem registres”

· Qui sou el grup Sense Sal?
És un grup format per 7 músics d’entre 19 
i 24 anys. L’Ignasi Cabanes (guitarrista i 
veu principal), l’Alícia Rey (guitarrista i veu 
principal), el Salvador Canyadell (baixis-
ta), la Cristina Martínez (pianista), l’Anna 
Moya (violinista), l’Albert Bach (bateria), jo 
mateix, Pere Tormos (trompeta) i, puntual-
ment aquest cop, la Marta Peralta (trombó).

· Què té de diferent el segon disc ‘El mur 
encara és alt’ respecte el primer, ‘Tardes 
de sol i préssecs’?
El mur encara és alt és un disc molt més madur, 
l’hem treballat molt, més temps i amb molts més 
recursos. El resultat és bastant millor. Hi ha hagut 

  El grup terrassenc Sense Sal actua aquesta nit als Jardins del Palau Tolrà. || CEdIda

  Pau Guillamet lidera la banda ‘soul’ Guillamino & the Control Z’. || NOEmí ELíaS

  Marina AntúnezENTREVISTA

Sense Sal 
Pep Tormos (trompeta)

els agradaven. Va ser a través de coneguts de 
coneguts. Alguns, estudiàvem junts a l’escola 
de música de Terrassa; d’altres, es coneixien de 
l’institut, etc. Ara sí que som una colla d’amics.

· Com és el públic que us ve a veure?
Tenim tot tipus de públic. De totes les edats  
perquè la nostra no és una música molt fes-
tiva, de tocar de matinada. Som un grup de 
vespres, de tocar a la plaça de l’església.

· Quin repertori podrem escoltar avui?
Portem un directe preparat on repassem el 
segon disc, també farem dues cançons noves 
que hem tret en videoclip, un tema del pri-
mer disc, i dues versions que tenim. 

NITS D’ESTIU  |  DISSABTE 19 DE JULIOL

Pau Guillamet, 
conegut artística-
ment com a Gui-
llamino, presen-
ta el seu setè disc 
Un altre jo junta-

ment amb els Control Z’s aquest 
dissabte, a les 21.30 hores, als Jar-
dins del Palau Tolrà. “És un treball 
que vam gravar fa un any i que va 
sortir a finals de l’any 2013”, diu 
Pau Guillamet, i afegeix que “està 
gravat en directe, en cinta analò-
gica, com es feia abans perquè la 
idea era reproduir l’energia que 
es captava abans a les gravacions, 
tocant en directe”.

Per tant, en aquest disc, Guilla-
mino no busca la perfecció de l’es-
tudi sinó la imperfecció del direc-

‘Soulman’ Guillamino

  M. A.

Acompanyat de Control Z’s, Pau Guillamet actua als Jardins del Palau Tolrà

te, “perquè és molt més divertit 
jugar-se-la així, que aflorés la ve-
ritat donant-t’ho tot en directe”. 

Els Control Z’s són els músics 
de la banda habitual de Guillami-
no, a més d’una secció de vents. El 
nom està relacionat amb el terme 
informàtic “Control Z”, que ser-
veix per desfer el que s’ha fet. 
“Com que gravàvem amb cinta 
analògica, sense ordinador, no hi 
havia la possibilitat de desfer el 
que gravàvem, i ens va fer gràcia 
triar aquest nom”. Els Control Z’s 
són una banda molt orgànica, on 
també hi participa el músic caste-
llarenc Gerard Cantero.

La música soul de Guillamino 
té molt en compte els clàssics del 
soul: “els meus referents són Ottis 
Reading, Stevie Wonder, Al Green, 
The Supremes”.  De totes maneres, 
“no som una banda de gènere, re-

una evolució respecte el primer. Creiem que és 
molt transversal, perquè som molts músics i a 
tots ens agraden estils diferents. És un disc molt 
heterogeni. Et pots trobar des del pop més pop al 
folk més folk. Amb aquest disc ampliem registres. 
Destaquen, com a instruments originals, el violí 
i la trompeta, i per això els explotem al màxim.

· Què expliqueu a les vostres cançons?
Són cançons que parlen d’amor i desamor. 
Vam canviar de cantant, que era qui feia les 
lletres, per què va haver de marxar a estu-
diar a fora. De fet, hi ha alguna cançó que 
també parla de les circumstàncies que ens 
toquen viure als joves, que hem de marxar 
a fora i hem de deixar la nostra vida d’aquí.

· Què primeu, a les vostres cançons, la 
lletra o la música?
Primem més la música, normalment. El que fem 
primer és escoltar la idea que ens porta el guitar-
rista, l’Ignasi. A partir d’aquí, anem posant capes. 
Cada músic aporta la seva línia instrumental. L’úl-
tim que fem és introduir el text, la part lírica.

· Com us vau trobar, els membres del 
grup Sense Sal?
Curiosament al que es diu normalment, no vam 
néixer d’una colla d’amics. Van ser dos germans 
que estaven avorrits a casa un dia d’hivern i van 
decidir muntar un grup. Després, es van nodrir 
d’un parell d’amics i, a poc a poc, van anar bus-
cant més gent en funció dels instruments que 

visionista, sinó que tenim un re-
pertori  propi que sona molt soul 
clàssic però que és propi”

Guillamino ha fet un disc ín-
tegrament en català, “perquè els 
temes es puguin memoritzar , he 
utilitzat repeticions fonètiques, 
repeticions rítmiques de parau-
les”, afegeix Guillamino.

A Castellar, la banda porta un 
repertori de cançons basat en l’úl-
tim disc, “que repassem de dalt a 
baix; també hi afegim un parell o 
tres de temes d’algun disc ante-
rior, a més d’una versió que hem 
fet d’Al Green”, comenta el Pau.

Serà un concert d’una hora 
de durada, d’un disc que es va 
gravar tal com es podrà escoltar 
en directe i que inclou balades, 
cançons ràpides i mitjos temps, 
“perquè qui ho vulgui balli i 
qui vulgui segui”.   
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una trentena de 
veus israelianes 
van captivar les 
més de 120 perso-
nes que es van re-
unir divendres a la 

nit als jardins del palau Tolrà. El cor 
bat-Kol girls, provinent de Tel aviv, 
va oferir un recital de cant coral on es 
van tocar tota mena d’estils musicals 
i diverses llengües. una posada en 
escena fantàstica, unes veus mag-
nífiques i un repertori de cançons 
d’allò més variat van ser els ingredi-
ents que van convertir els especta-
dors en molt més que simples oients. 
Els assistents es van emocionar amb 
cadascuna de les peces i una hora 
de concert va saber a poc. El públic 
es va quedar amb ganes de més i no 
li hauria importat que les noies ha-
guessin cantat durant una hora més. 
No és estrany, doncs, que les bat-Kol 
girls hagin estat convidades a festi-
vals d’arreu del món i hagin guanyat 
tota mena de premis.
Tot i estar compost per una cente-
nar de noies, a Castellar només en 

  Les Bat-Kol Girls van combinar les seves veus amb una molt bona posada en escena. || q. paSCuaL

Emocions des de Tel Aviv

van venir 30, tot i que va ser prou per 
oferir un molt bon espectacle. “El cor 
comprèn unes 100 noies, tot i que 
no es mouen sempre totes juntes. 
Hi ha cops que hi van les més peti-
tes, altres les més grans. En aquest 
cas, avui han vingut les noies d’en-
tre 12 i 16 anys”, explica montser-
rat rosset, de la federació Catalana 
d’Entitats Corals (fCEC) i guia del cor 
israelià durant la seva estada a Cata-

  Sergio Ruiz
lunya. acompanyades només per un 
teclat, les bat-Kol girls van demos-
trar la seva gran versatilitat musical, 
sent capaces d’interpretar qualsevol 
tipus de peça. “Canten música coral 
de tota mena. Tenen el seu propi 
repertori israelià, també canten 
cançons sefardites, cançons tra-
dicionals d’arreu del món, temes 
clàssics, alguna vegada també 
han interpretat alguna peça d’es-
til blues o jazz..., o sigui que tenen 
un repertori molt ampli”, assegu-
ra rosset. La instrucció musical que 
reben des de petites i la dura discipli-
na a la que són sotmeses aquestes 
noies es va fer palès amb probable-
ment un dels millors espectacles de 
les Nits d’Estiu d’aquest any.
Les bat-Kol girls han estat convida-
des a la 49a edició de les jornades 
Internacionals de Cant Coral, que or-
ganitza la fCEC cada any i que s’ha 
celebrat al llarg d’aquesta setmana. 
durant la seva estada a Catalunya, el 
cor ha actuat a diverses localitats ca-
talanes, entre les quals es troba Cas-
tellar. Les noies israelianes van actu-
ar al palau de la música dissabte a la 
cloenda del festival just abans de tor-
nar-se’n a casa. 

dia: 11 de juliol de 2014

Hora: 21.30 h

Lloc: Jardins del Palau Tolrà

Concert: Bat-Kol Girls Choir               

La Crònica

La Formació de 
cambra Arcat-
tia va ser dis-
sabte a la nit 
als Jardins del 
Palau Tolrà per 

oferir el tercer i últim concert de 
la seva residència a Castellar. 
Davant d’un centenar de perso-
nes, el grup va oferir un recital 
de música que va passar per les 
diverses etapes de la música de 
cambra. Així doncs, el grup, for-
mat per dos violins i un violon-
cel, va interpretar peces com-
preses entre els segles XVII, el 
període clàssic, i principis del 
XX, amb una breu explicació de 
cadascuna que incloïa la història 
de les obres, els compositors i el 
moment en què es van escriure. 
D’aquesta manera, Arcattia va 

  S. R.
tocar obres d’autors com els Ger-
mans Pla o Haydn entre d’altres.

El grup, format per Lluís 
Heras al violoncel i Joan Morera 
i Quim Térmens als violins, com-
posen un trio de cordes clàssic, 
molt comú fa uns segles. “El for-
mat de trio era molt habitual als 
segles XVII i XVIII. Més enda-
vant, els compositors van deixar 
d’escriure per aquest format”, 
explica Quim Térmens, violinista 
de la formació. Tot i això, el trio 
no és l’únic format que toca Ar-
cattia. “Arcattia és un grup de 
cambra de corda. La base que 
tenim és de dos violins i un vi-
oloncel, però treballem diver-
sos formats de cambra que van 
des del duet al sextet”, assegu-
ra Térmens. Aquest ha estat l’úl-
tim concert del grup de cambra a 
Castellar aquesta temporada, però 
el trio de músics assegura que els 
agradaria tornar. 

  Arcattia va repassar grans peces de la història de la música de cambra.  || q. paSCuaL

El retorn d’Arcattia
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La urbanització de Can Font i Ca 
n’Avellaneda va estar de festa el 
cap de setmana passat. Per motiu 
de la seva Festa Major, de diven-
dres a diumenge van tenir lloc 
tota mena d’activitats per a petits 
i grans en què van participar gaire-
bé tots els veïns de la urbanització.
La festa va donar el tret de sorti-
da divendres a la nit amb el Pregó 
de Festa Major. “El pregó el va 
fer una veïna de la urbanitza-
ció que es diu Montse Bertran i 
que se n’encarrega cada any per-
què ens fa sempre uns pregons 
boníssims”, assegura Roser Ga-
barró, de l’Associació de Veïns de 
Can Font i Ca n’Avellaneda. Montse 
Bertran va animar tothom a parti-
cipar a la Festa Major i va convidar 
els veïns a desfer-se dels seus pro-
blemes mentre durés la festa. Tot 
seguit, va tenir lloc una sessió de 
monòlegs a la terrassa de la Penya 
Arlequinada.

Dissabte va despertar amb 
un matí ple d’activitats esporti-
ves. Així doncs, es van celebrar un 
campionat de futbet, pàdel i ten-
nis. A la tarda, el carrer de davant 
de la Penya Arlequinada es va te-
nyir dels colors del circ. “El taller 
de circ consisteix a fer malaba-
rismes, anar en patinet, jugar 
amb anelles, rodar el plat amb 
un bastó... Fins i tot ha vingut 
un pallasso que ha fet jugar els 
nens”, explica Gabarró. La jor-
nada circense va comptar amb la 
participació de La Peca, de l’enti-
tat Top Guay, que va fer riure els 
nens i els seus pares. A la nit, es va 
celebrar el Sopar de Festa Major 

Festa grossa a Can Font 
i Ca n’Avellaneda 

‘Her’ clou les nits de cinema

Dimecres 23 , a les 21.30 hores ai 
a l’Auditori Municipal, el Club Ci-
nema Castellar Vallès projecta la 
pel·lícula Her (2013). La cinta, di-
rigida per Spike Jonze i prota-
gonitzada per Joaquin Phoenix, 
Scarlett Johansson, Amy Adams, 
Rooney Mara, Olivia Wilde, Chris 
Pratt, Sam Jaeger, Portia Double-
day, Katherine Boecher, Alia Jani-
ne, Matt Letscher, s’inclou en el gè-
nere de la ciència ficció.

  M.A.

  Sergio Ruiz

La urbanització va 
oferir un programa 
d’activitats molt 
variat amb força 
participació veïnal

Va ser un cap de setmana molt 
intens, el que va omplir de pú-
blic la Festa Major d’El Balcó de 
Sant Llorenç. Una festa que va 
començar amb havaneres i que 
va finalitzar diumenge 13 de ju-
liol amb rock & roll. La segona 
edició d’Elkintopino Music Fes-
tival que va tenir lloc dissabte 12 
de juliol va ser tot un èxit. 

“Sis grups espectaculars 
ens van fer gaudir amb la seva 
música i simpatia, i el públic 
va estar molt entregat i no va 
parar de cantar i ballar fins la 
matinada”, expliquen els mem-
bres de l’Associació de Propieta-
ris d’El Balcó de Sant Llorenç. 
Afegien que, malgrat tot, “vam 
trobar a faltar jovent de Caste-
llar i la pròpia urbanització, no 
entenem perquè no assisteixen 
a un esdeveniment gratuït que 

  M.A.

Satisfets amb la 
Festa Major

tenen al costat de casa”.
Al festival, hi va haver les ac-

tuacions musicals de Patty Cow, 
una cantautora que va deixar bo-
cabadats els assistents “i ens va 
robar el cor amb la seva veu pre-
ciosa i les seves cançons”, El Sas-
tre de Clarck, que va fer ballar la 
gent amb el seu ritme impara-
ble, The Sinners i The Fox 196, 
dos grups formats per joves en-
tregats i divertits que també van 
sorprendre, els The Blue Youngs, 
“dels que ja som fans des que 
van aparèixer l’any passat amb 
el seu blues desenfrenat” i els 
Pregnants, que van fer ballar fins 
al final. 

“A tots, els volem donar les 
gràcies per donar-ho tot, i també 
als tècnics de llum i so, cuiners, 
cambrers, ajudants , socis i pú-
blic que ens va acompanyar, a 
l’Ajuntament, pels equips cedits i 
tot el que comporta aquest tipus 
d’esdeveniments”, conclouen. 

Narra una història que passa en 
un futur proper. Theodore, un 
home solitari a punt de divorci-
ar-se que treballa en una empresa 
com escriptor per terceres per-
sones, compra un dia un nou sis-
tema operatiu basat en el model 
d’Intel·ligència Artificial, disse-
nyat per a satisfer totes les nece-
sitats de l’usuari.

Però, sorprenentment, ell 
mateix observa com es crea una 
relació romàntica amb la Samant-
ha, la veu femenina d’aquest sis-
tema operatiu.

‘Her’ és una pel·lícula guar-
donada amb  5 nominaciones als 
Òscar 2013, 3 nominacions als 
Globus d’Or, premi a la millor pel-
lícula i director a la National Board 
of Review (NBR) (2013), 6 nomi-
nacions a millor guió original als 
Critics Choice (2013), millor guió 
original al Sindicat de Guionistes 
(WGA) (2013), millor pel·lícula i 
disseny de producció al Crítics de 
Los Angeles (2013), Top 10 - Mi-
llors pel·lícules de l’any a l’Ameri-
can Film Institute i pel·lícula inau-
gural al Festival de Rotterdam. 

NITS D’ESTIU  |  EL BALCÓ DE SANT LLORENÇ

en què, per un preu de 10 euros, 
qualsevol podia gaudir d’un sopar, 
que després es va convertir en un 
ball, amb els veïns de la urbanitza-
ció. La festa va continuar diumen-
ge de bon matí amb una xocolatada 
popular. Tot seguit havien d’actu-
ar els Castellers de Castellar del 
Vallès, però finalment no ho van 
poder fer. Al migdia, les celebraci-
ons van continuar amb el tradicio-
nal bany d’escuma, que ha canviat 

  Activitats infantils del diumenge al migdia. || S. ruIz

  Joaquin Phoenix protagonitza la pel·lícula ‘Her’. || CEdIda

  Un moment dels concerts d’Elkintopino Music Festival. || CEdIda

a color blanc el carrer. A continua-
ció,  va tenir lloc el dinar de germa-
nor, que incloïa en el menú un bon 
plat de fideuà. Finalment, es va 
donar per tancada la Festa Major 
amb la traca final.

Dilluns, la urbanització de 
Can Font i Ca n’Avellaneda va tor-
nar  a la normalitat després de tres 
dies de festa en què hi estava con-
vidat tothom, fos veí de la urbanit-
zació o no. 
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Rafael Aguilar
a El Mirador

  M. A.

  Marina Antúnez

  Rafael Aguilar, el pintor triat per l’exposició digital del mes de juliol. || CEdIda

‘Sant Llorenç del Munt i 
l’Obac. 30 excursions...’

Editorial farell 

‘Els llibres d’A’

josep Lluís badal
Editorial La galera

‘Ara que estem junts’

roc Casagran
Editorial Columna

Lectures prescriptives

Si capteu aquest QR 
podreu veure

recomanacions de 
lectures per a l’estiu.

BIBLIOTECA MUNICIPAL ESPAI LECTOR NOBEL LLIBRERIA VALLÈS

Sovint, l’estiu es converteix en un 
bon moment per a intensificar la 
lectura. Durant la resta de l’any, 
la feina i les diverses ocupacions i 
obligacions ens distreuen d’aques-
ta afició tan valuosa, també, per 
al nostre enriquiment i plaer. És 
també a l’estiu quan cerquem pro-
postes literàries fresques i ame-
nes, llibres que són novetat o clàs-
sics que volem recuperar perquè 
feia massa que s’estaven a l’estan-
teria omplint-se de pols. La Bibli-
oteca Municipal Antoni Tort, així 
com també les llibreries Espai 
Lector Nobel i Llibreria - papere-
ria Vallès, han fet les respectives 
recomanacions literàries.

La Carme Muñoz, directo-
ra de la Biblioteca, ens convida a 

Una vintena de pintures del cas-
tellarenc Rafael Aguilar protago-
nitzen aquest mes un nou projecte 
d’art en format digital que es pot 
veure a El Mirador (nivell E, ves-
tíbul de les aules d’informàtica) 
entre l’1 i el 31 de juliol. 

L’exposició consta d’una 
vintena de treballs d’aquest ar-
tista que es dedica professio-
nalment a la pintura des de fa 
uns 20 anys. Fetes amb diver-
ses tècniques i tipus de pintu-
ra, les obres triades per Aguilar 
per formar part d’aquesta expo-
sició comparteixen com a objec-
tiu principal la personalització 
de les mateixes. 

gaudir de la natura amb el llibre 
col·lectiu Sant Llorenç del Munt i 
l’Obac. 30 excursions amb encant de 
l’Editorial El Farell. 

També ens dóna a conèixer 
una de les novetats literàries que 
han arribat aquesta mateixa set-
mana al servei de la biblioteca, 
Las huellas del desierto de Maha 
Akhtar (Roca Editorial), una his-
tòria d’espionatge, guerra, amor, 
esperança i traïció. El tercer lli-
bre recomanat per la biblioteca és 
Traficantes de milagros y sus méto-
dos de Harry Houdini (editorial 
Nordica Libros), una altra nove-
tat. Ciutats de paper de John Green 
(editorial Fanbooks -Grup editori-
al 62) és un dels llibres més dema-
nats últimament. 

Ricard Canturri de la Llibre-
ria Espai Lector Nobel recoma-
na el llibre Bajo la misma estrella 

Com és habitual, l’exposició 
també es pot veure al web munici-
pal, al canal de Youtube Estima Cas-
tellar i a les pantalles informatives 
situades al Palau Tolrà, a la Biblio-
teca Municipal Antoni Tort, al Mer-
cat Municipal, al vestíbul de l’Audi-
tori i a l’Espai Sales d’El Mirador. 
Els projectes d’art en format digi-
tal d’El Mirador són oberts a tots 
aquells artistes que vulguin exposar 
les seves obres en aquest format. 
Per fer-ho, cal presentar a El Mira-
dor la sol·licitud corresponent, pre-
sencialment amb una instància, en-
viant un correu electrònic a l’adreça 
elmirador@castellarvalles.cat o tru-
cant al 93 714 40 40. Un cop rebuda 
la sol·licitud, l’artista serà citat per 
parlar de la disponibilitat i els requi-
sits necessaris per poder exposar. 

de John Green (editorial Nube de 
tinta, 2012), la novel·la El jilguero 
de Donna Tartt (editorial Lumen, 
2014) i Els llibres d’A de Josep Lluís 
Badal (editorial La Galera, 2014), 
un llibre del professor de llengua i 
literatura catalanes de l’IES Puig 
de la Creu de Castellar. 

Finalment, la Llibreria - Pa-
pereria Vallès recomana El lladre 
de llibres de Markus Zusak (editori-
al La Campana), Això és Catalunya 
de Toni Terrades (editorial Estrella 
Polar) i Ara que estem junts de Roc 
Casagran (editorial Columna). 
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Massatge infantil 
més informació: info@elno-
uespai.com. preu: 25 € els 
dos dies (20 € socis de Cal 
gorina) · dissabte 19,
11 hores a Cal gorina

Escola - Taller d’escultura 
de talla i escultura en fusta, 
dibuix a llapis i altres
rafel gil · 937 147 568

Nits d’estiu
més informació pàgina 12
i www.castellarvalles.cat

dT 22

Per què cal fer la con-
sulta del 9N? Per què 
publiquem Decidim?
amb patricia gabancho 
i Carme forcadell
Espai Tolrà · 20 h
Org.: assemblea.cat

dL 21

Nits d’estiu
més informació pàgina 12
i www.castellarvalles.cat

dC 23

Nits d’estiu
més informació pàgina 12
i www.castellarvalles.cat

Sorteig pisos
protecció oficial*
Sala actes mirador · 10 h

Reunió organitzativa
per la Diada del Soci
Local del CEC · 20.30 h
Org.: CECdV 18

Nits d’estiu
més informació pàgina 12
i www.castellarvalles.cat

4 hores
de resistència BTT
parc de Colobrers · 16 h
Org.: Events4HC

Fi de curs
del grup pas de ball
recinte firal de
l’Espai Tolrà · 18 h
Org.: pas de ball

dS 19

* actes organitzats per l’ajuntament.

dV 25
Nits d’estiu*
més informació pàg. 12 i www.castellarvalles.cat

Macro Zumba solidària · plaça fàbrica Nova · 19 h · Org.: Creu roja

Revetlla de Sant Jaume · c. de Sant jaume · 21 h

Org.: agrupació de Veïns del pla

dS 26
Nits d’estiu*
més informació pàg. 12 i www.castellarvalles.cat

Revetlla de Sant Jaume · c. de Sant jaume · 18 h

Org.: agrupació de Veïns del pla

Nits d’estiu*
més informació pàg. 12 i www.castellarvalles.cat

Donació de sang · Local del C.E.C. · 9.30 a 13.30 h · Org.: banc de Sang i Teixits

Revetlla de Sant Jaume · c. de Sant jaume · 12 h

Org.: agrupació de Veïns del pla

dg 27
Nom edat data defunció

José Guirao López   88 08/07/2014
Josep Ramoneda Giralt   56  14/07/2014

DEFUNCIONS

18
19
20
21
22
23
24
25
26
27

Vilà
Europa
Europa
Yangüela
Casanovas
ros
permanyer
germà
Vilà
Vilà

ajuntament 

fax ajuntament

policia Local

Whatsapp policia Local

(urgències)

avaries enllumenat 

biblioteca

bombers

ràdio Castellar

Casal Catalunya

Casal plaça major

Cap (ambulatori)

Servei de Català

Centre de Serveis

ambulància

funerària Castellar

Tanatori

mossos d’Esquadra

jutjat de pau

OSb 

aCC

recollida de mobles

Taxis Castellar

937 144 040

937 144 093

937 144 830

696 462 050

092

900 131 326

937 144 735

937 144 951

937 144 340

937 158 998

937 143 655

937 4711 11

937 143 043

937 471 055

061

937 277 400

937 471 203

112

937 147 713

937 145 389

937 146 739

901 120 214

937 143 775

TELÈFONS
 INTERÈS

FARMÀCIES
DE GUÀRDIA

Farmàcia Casanovas
937 143 376 · av. St. Esteve, 3
Farmàcia Permanyer
937 143 829 · Ctra. de Sabadell, 48
Farmàcia Germà
937 158 678 · balmes, 57
Farmàcia M. D. Ros 
937 145 025 · av. St. Esteve, 71
Farmàcia Pilar Vilà Boix
937 159 099 · barcelona, 58
Farmàcia Yangüela 
937 145 289 · Torras, 2
Farmàcia Europa 
937 472 890 · barcelona, 78-80

Servei d’urgència nocturn:
a partir de les 24 h el servei d’urgència 
es deriva a les farmàcies de guàrdia de 
Sabadell i Terrassa.

Farmàcies servei 24 hores Sabadell:
farmàcia Carrera: ctra. de Terrassa, 377

Solfeig, guitarra, llaüt, 
bandúrria i mandolina
Interessats trucar al
Sr. ramon 937 147 364 
(rondalla Castellar)

EXPOSICIONS

TALLERS

CURSOS

ALTRES

Exposició digital
Obres del pintor de rafa-
el aguilar. fins al 31 de juliol. 
Nivell E d’El mirador (vestí-
bul aules d’informàtica)

Exposició treballs alumnes
19 i 20 de juliol
de 10 a 14 h i de 16 a 20 h
Vestíbul auditori miquel pont
Organització: regal artesanal

Grup de creixement per-
sonal a càrrec de gemma 
bellmunt, terapeuta ges-
talt-coach · Cada dijous, de 
19.30 a 21.30 h a Cal gorina
Inscripcions:
gemma.bellmunt@hotmail.com Tapissos nuats a mà

a càrrec de Lluïsa Catena
dimecres, de 10 a 13 h
Inscripcions: pIpad,
dimecres i divendres, de 10 
a 13 h i de 17 a 19 h

Museu de Coca-Cola
Cada dia · 10 a 13.30 h
                     16.30 a 19.30 h
Carrer jaume I, 42

La Coral Xiribec
cerca nous cantaires a 
partir de 18 anys
937 148 092 - 937 148 210

Activitats Associació de 
veïns El Balcó
zumba, pilates i TbC+gap 4
més informació i inscripcions
associaciobalconiana@
gmail.com

Curs Sona Swing
de jazz Steps / Charleston a 
la Sala blava de l’Espai Tolrà, 
dilluns de 19.30 a 20.30 h

24dj

20dg
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AGROSANS
Carrer Priorat, 48-50

Tel. 937 145 340

PLAT DE LA SETMANA

Comerciants, podeu fer-nos propostes al
correu electrònic: comunicacio@ielou.cat o al telèfon 937 144 340

Ingredients

Patates red pontiac mitjanes
oli “Molí de Bellcaire”
Sal grossa (flor de sal)
Anxoves de l’Escala
Pebrot, albergínia i ceba escalivats 
Casa Ametlla
Formatge de cabra novell Montbrú
Pebre negre Burriac

1

1/2
120

5
4
1

Patates amb pell

Rentem les patates i les posem al foc amb 
aigua i sal. Les bullim fins que estiguin 
cuites, les traiem i deixem refredar. Un cop 
fredes, les pelem, les tallem a rodanxes 
i, amb una cullereta o un petit motlle de 
pastisseria, fem un forat al centre de cada 
una. Ja al plat, omplim els forats de les 
rodanxes amb l’escalivada, les anxoves i els 
dauets de formatge. Per acabar, hi tirem la 
flor de sal, el pebre acabat de moldre i un 
bon raig d’oli. Opcional, hi podem posar 
herbes aromàtiques fresques.

   FLORISTERIES DURAN
C. Montcada, 6 · Tel. 937 142 193

www.floristeriasduran.blogspot.com

En els darrers anys, han aparegut al 
mercat testos i jardineres de plàstic i 
resina, que són molt bons substituts 
dels de fang o pedra de tota la vida.  
La principal avantatge és que pesen 
menys i són més resistents. Punt a 
tenir molt en compte sobretot pels 
contenidors de grans dimensions.
També suporten molt bé les glaçades 
i aguanten la humitat, ja que són 
impermeables. Hi ha models d’alta 
qualitat,  que poden protegir la 
planta dels rajos ultraviolats, però 
si són articles més senzills, hem de 
preveure que l’exposició directa al sol 
pot perjudicar-ne el color i la durada.
Els dissenys de línies rectes i 
estilitzades aniran molt bé en jardins 
i terrasses d’inspiració  oriental 
o minimalista; però si busquem 
un ambient alegre i càlid, ens 
inclinarem per colors atrevits com 
el taronja o verd poma. 

Recoma-
nacions

Tinguem cura de les 
flors i plantes a l’estiu!

Castellar mòbil
Envia’ns fotos fetes amb el mòbil: lactual@castellarvalles.cat

Sant Feliu del Racó, nou parc natural?
autor: abraham Egea

‘Selfie’ amb escuma
autor: Sergio ruiz

Malgrat que aquests edi-
ficis són els del carrer de 
Sant Josep, anys enrere 
aquest lloc era conegut com 
el Racó de Cal Batllori, per-
què el tros de l’edificació que 
es veu a l’esquerra de la foto-
grafia era propietat del ma-
trimoni Pepet Jordà i Pepe-
ta Gutés. Es diu que aquesta 
casa havia estat una masia i 
també fonda. Si això fos ve-
ritat, hauria estat la primera 
fonda de Castellar. A la porta, 
hi havia una llinda que por-
tava inscrita la data de 1760.

Carrer de
Sant Josep

Memòries
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fONS: jOrdI garròS
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· El cognom Kotnik ve lligat ine-
vitablement a la marca Porsche.
La meva família va ser la prime-
ra importadora de la marca de 
Stuttgart per tota Espanya. El meu 
avi treballava a la fàbrica de Steyr 
Puch i va coincidir amb Ferdinand 
Porsche als seus inicis.

· Però vostè va començar a 
competir amb motos en comp-
tes de cotxes.
La meva il·lusió va ser córrer amb 
cotxes però per temes de pressu-
post ho vaig fer amb motos. Abans 
podies tenir una moto de diari i ar-
reglar-la per competir. A casa no 
els agradaven les motos gaire.

·I com van ser els seus inicis en 
el motociclisme?

Carlos Kotnik 

Vaig començar en carreres en costa 
amb una Montesa Cappra 414, una 
moto de motocròs dels anys 70 a 
la qual li vaig posar rodes de car-
retera. Era una moto molt ade-
quada per fer-ho. Juntament amb 
Josep Pladevall, de qui vaig apren-
dre molt, i amb el pilot sabadellenc 
Pepe ‘El loco’. A l’ultima edició de 
la Pujada a la Rabassada a Barce-
lona vaig fer quart, just per darre-
re del Joan Garriga, que va guanyar, 
de Carles Cardús i de Sito Pons. A 
partir d’aquí vaig pensar que si por-
tés una moto de Gran Premi com 
ells ho podria haver fet millor i vaig 
passar a competir amb una Yamaha 
de Motocard Andorra. Amb aquella 
moto vaig començar a guanyar cur-
ses i a l’amo del concessionari, Jack 
Olivier li va agradar tant la idea que 
va fer unes 20 motos per vendre. I 
amb això es va crear la disciplina 
del Supermotard a Europa.

·Va ser en aquesta època quan 
va descobrir el Tourist Trophy.
Pels vols de l’any 1985, el pilot Car-
los Giró, fill de la marca Ossa, va des-
cobrir-me el Tourist Trophy i va dir-
me que era la cursa ideal per mi a 
causa de la meva afició per les puja-
des en costa. En aquella època a l’Illa 
de Man es feia amb ‘superbikes’ i jo 
no estava acostumat a pilotar-les, pel 
que vaig començar a entrenar amb 
una  Yamaha FZ 750 amb la que vaig 
participar al Campionat d’Espanya 
de Superbikes i vaig córrer dos anys 
les 24 hores de Montjuïc.

· I va sorgir la ‘febre’ d’Ellan 
Vannin...
Ja durant el 1988 i al 1989 feia les pu-
jades en costa amb motos d’aquest 
tipus. Ja estava acostumat a motos 
de Gran Premi i pels volts del 89 vaig 
començar la recerca de patrocinis. 
Era una feina difícil, ja que arran de 

la mort de Santiago Herrero al Tou-
rist Trophy del 1970 els pilots espa-
nyols tenien prohibida la participa-
ció, cosa que avui dia encara conti-
nua. Després de vint anys la cursa 
era força desconeguda a Espanya 
però vaig tenir la sort que TVE va 
dir que em seguiria amb un càmera 
per fer la cobertura. Això va portar 
molts patrocinis per cobrir pressu-
post, però una ultima decisió de la 
Federació Espanyola va negar-me la 
llicència i vaig perdre tot. Ja tenia tot 
tancat amb un equip anglès per par-
ticipar substituint al pilot Niall Mc-
Kenzie, que el van cridar a Yamaha 
per participar al mundial de 500cc.

· I tenint equip faltava la resta 
per participar al 1990.
Després d’això vaig aconseguir la lli-
cència andorrana, però era molt difí-
cil trobar patricinis ja que ja no tenia a 
TVE al darrere. Un bon dia el meu bon 

amic Isak Andic, amo de Mango, va 
dir-me que seria el meu patrocinador 
i va cobrir gairebé tot el pressupost.

· I va arribar el moment d’anar a 
les curses a les Illes Britàniques.
Gràcies a l’equip anglès vaig partici-
par a Snetterton, Silverstone i Don-
nington amb una Honda del Campi-
onat anglès de velocitat. Dues set-
manes abans de la cursa de l’Illa de 
Man vaig viatjar al ‘Mountain Cour-
se’ i vaig fer uns 2000 km per me-
moritzar la cursa i els 60 quilòme-
tres de llargada del circuit.

· I arriba la cursa...
Vaig participar en dues categories, 
el ‘Formula One TT’ on vaig acabar  
en 36a posició i el ‘Senior TT’ on 
vaig  acabar 31è. Veure com tot un 
mite com el Joey Dunlop et donava 
consells sense saber qui eres i sent 
un debutant no té preu. 

Vaig fer 2.000 km
per memoritzar 
un traçat

Pilot de motociclisme

  Albert San Andrés
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Carlos Kotnik va ser el 1r pilot espanyol que va córrer a 
la mítica cursa del Tourist Trophy de l’Illa de Man des-
prés de la prohibició pels pilots espanyols per part de 
la Federació per la mort de Santiago Herrero al 1970

11 respostes

Un tret principal del seu caràcter?
Lluitador
Un defecte que no pot dominar?
Els nervis 
Algú a qui admiri?
joey dunlop
Quin plat li agrada més?
El marisc
Una expressió?
a fondo!
Un color?
El vermell
Una pel·lícula?
‘La gran evasión’
Un vehicle?
qualsevol porsche
Un circuit?
Spa francorchamps 
Una cursa?
El Tourist Trophy de l’Illa de man
Un indret?
Àustria
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